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ZÁPIS 
z 23. zasedání zastupitelstva města v Moravském Krumlově, konaného dne 11. 12. 2017 

v zasedací místnosti Městského úřadu, začátek zasedání v 16:00 hod. 
 
 
Přítomno:  17  
 
 
Omluveni:  3 - DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, ŠIROKÝ Karel, Bc., 

 

Přišli později: 1 -  JELÍNEK Milan, Ing.   

 
Zapisovatelé:  NAHODILOVÁ Jana, VAVŘINA Pavel Ing. 
 
 
Ověřovatelé zápisu:  KOŠÍČEK Jan, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing. 

 
Návrhová komise:  KOCÁBOVÁ Helena, Ing., LANG Vladimír, Ing., PROCHÁZKA Martin, Ing.,  

                               PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. 

 

                                                                             
1. ZAHÁJENÍ, SCHVÁLENÍ PROGRAMU, STANOVENÍ ZAPISOVATELE, VOLBA OVĚ-

ŘOVATELŮ ZÁPISU A VOLBA NÁVRHOVÉ KOMISE, PLNĚNÍ USNESENÍ   
 
23. zasedání ZM zahájil pan starosta v 16.00 hod., přivítal přítomné členy ZM a konstatoval, že je 
přítomno 17 zastupitelů města. Zkonstatoval, že je Zastupitelstvo města usnášeníschopné, pro přijetí 
usnesení je potřeba 11 hlasů. Z dnešního jednání se omluvila Ing. Dobešová, pan Makovický a Bc. 
Široký.  
 
Starosta – program a materiál k dnešnímu jednání jste obdrželi roznáškou domů, e-mailovou poštou, 
doplněný materiál máte zde na místě. Navrhuji diskuzi ke každému bodu zvlášť. Má někdo další dopl-
nění k programu dnešního zastupitelstva? Nemá, nechám tedy hlasovat o programu. 
 
 
Zastupitelstvo města schvaluje program dnešního jednání v upraveném znění, a aby rozprava 
probíhala ke každému bodu zvlášť. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 17 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vla-
dimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
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Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Ma-
rie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
 
Byli navrženi tito ověřovatelé zápisu:  KOŠÍČEK Jan, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing. 

 

 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 17 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vla-
dimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Ma-
rie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
 
Byla navržena návrhová komise ve složení:  KOCÁBOVÁ Helena, Ing., LANG Vladimír, Ing.,  

                                                                           PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel,   

                                                                           Ing., MSc. 

 

 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 17 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vla-
dimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Ma-
rie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
Starosta – zápis z minulého jednání byl řádně ověřen, nebyly k němu vzneseny připomínky a je tedy 
připraven k nahlédnutí, následně bude uložen do archivu. Nyní k vlastnímu jednání. 
 
 
Příchod - JELÍNEK Milan, Ing. – 16:06 hodin 
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2. Interpelace 
 
Starosta – já v této chvíli k tomuto bodu nemám nic, ale budu Vás informovat v průběhu jednání o 
jednotlivých věcech, které se děly. KOŠÍČEK Jan, Mgr. – já bych se chtěl zeptat a možná upozornit. 
Jel jsem několikrát kolem Slatin, a tam v té zatáčce je napadané velké množství stromů. Obávám se, že 
když by přišla zas nějaká velká voda, tak v Rakšicích na prvním mostě bude určitě velký problém. 
Starosta – děkuji za tu obavu, protože ji oba sdílíme naprosto stejně. Ing. Raboň je přítomen a vznese 
dotaz na Povodí. Ty dřevy, které jsou v řece, jsou Povodí. Povodí vysoutěžilo firmu, která je do 31. 
března povinna tyto dřevy odstranit. To nám vůbec neřeší problém Povodí, já jsem se s tou odpovědí 
seznámil dnes odpoledne. Budeme to zítra řešit na poradě vedoucích odborů, jakým způsobem s tím 
budeme pokračovat, protože tu obavu sdílím naprosto stejnou. KOŠÍČEK Jan, Mgr. – tam je to 
opravdu mazec. Starosta – řeka je zanesena, může z toho být velký problém. Hlásí krutou zimu, a 
jestli tam budou ledy, jenom proto, že se tam neodklidily tři stromy. My jsme s velitelem Městské po-
licie i hasiči domluveni, že to odstraníme. Pak je problém, co s tím dřevem, protože není naše a pak 
aby nás někdo popotahoval, že má škody na majetku. Jenom proto, ž se neodklidili tři stromy. Děkuji 
za tu připomínku a zítra Ing. Raboň na poradě. LANG Vladimír, Ing. – chtěl bych se zeptat, jestli má 
město ošetřeno, asi nemá závaznou vyhláškou, pití alkoholu na veřejnosti? Mě osobně by to asi až tak 
nevadilo, ale tam, kde bydlím, tak si stěžují občané, včetně mě, tedy. Opravdu se tam nalívají pivem 
na Břízové. Parta, jedna, druhá a znečisťují, tam celý ten blok. Děcka si tam hrají, chodí tam do škol-
ky. Pořád se tam člověk musí s někým dohadovat. Když tam přijede Městská policie, tak v podstatě 
upozorní prodavačku. Prodavačky se snaží neprodávat to lahvové pivo, ale prodavačka za to nemůže. 
Chtělo by to uvažovat o. Starosta – děkuji za ten podnět. V této chvíli město nemá upravenou vyhláš-
ku o pití na veřejném prostranství. Buď na příštím, nebo přespříštím zasedání Zastupitelstva města 
navrhneme postup řešení. Tak, aby, pokud to budeme řešit vyhláškou, zjistíme a budeme na tento pod-
nět reagovat. Zítra, poprosím, opět abychom se o tom na poradě pobavili.  
 

 
3. Kontrola úkolů Rady a Zastupitelstva města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Tře-

tina, starosta města 
 
Starosta -  dostali jste předložený materiál, který je doplněn o připomínky a další, které vznikly 
v průběhu času.  
 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí předložený materiál pro kontrolu úkolů RM a ZM města 
Moravský Krumlov. 
 
 
 
4. Zpráva o činnosti Rady města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta 

města  
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Starosta – dostal jsem dvě písemné přihlášky. Jedna už byla vyřešena, to byla Ing. Kocábové, kdy se 
domluvila s panem tajemníkem na řešení. Druhá je od Mgr. Langa, tím pádem, reaguji i na věci, které 
se staly. První z nich je – usnesení č. 62 – proč dochází ke změně auditora města Moravský Krumlov 
změnou Doc., Ing. Kupčáka na HB AUDITIN, s.r.o. Z jednoho prostého důvodu, pan Kupčák podal 
žádost o rozvázání pracovní smlouvy ze zdravotních důvodů. Druhá věc – tážete se na položkový roz-
počet ve financování návštěvy prezidenta Miloše Zemana v Moravském Krumlově. Všichni víte, kde 
ta návštěva proběhla. To místo u hotelu ROKITEN si vybrala kancelář prezidenta republiky. My jsme 
samozřejmě navrhovali náměstí, ale kancelář k tomu měla nějaké důvody a my jsme v té chvíli byli 
pouze spoluorganizátory celého toho mítinku. Celé té besedy se starosty, nejdřív byli poslanci, pak 
setkání se starosty a zastupiteli. Celkové náklady na to vyčlenilo město 100 000,-Kč, ale celkové ná-
klady jsou bezmála necelých 70 000,-Kč. Přišel děkovný dopis z prezidentské kanceláře i z hejtman-
ství, tak předpokládám, že jsme se toho zhostili dobře. Nevznikl žádný problém. Dál se ptáte, pane 
magistře na další postup s Vodárenskou. Rada města bere na vědomí bod 15 vystoupení Mgr. Šianské-
ho. V této chvíli je před vydáním rozhodnutí Krajský úřad Vysočina, o tom, zda jsme či nejsme členy 
Svazku a zda naše členství trvá po rozhodnutí Zastupitelstva města vystoupit k 31. 12. 2016. Po tom, 
jak Krajský úřad rozhodne, tak budeme postupovat dále. To je ten výstup z Rady města, jestli pan mís-
tostarosta nebo někdo chce nějaké doplnění z členů Rady. LANG Petr, Mgr. – děkuji za odpovědi. 
Starosta – dál bych rád, pokud jsme se zmínili o návštěvě prezidenta, tak v tomto bodě bych rád vy-
slovil poděkování pracovníkům Městského úřadu za to, jakým způsobem si odpracovali, a dá se říci, 
odmakali tuto návštěvu, protože to velmi logisticky složité. Takže děkuji týmu pana tajemníka za tu 
práci. Dál bych rád poděkoval organizátorům tří akcí. První z nich byly Pohádkové vánoce, byl bych 
rád, kdybyste pane magistře, prezentoval poděkování za organizaci této akce. Dále bych velmi rád 
poděkoval Spolku občanů Polánky za Mikulášskou merendu na zámku. Bylo to velmi dobře připrave-
no. Dál bych velmi rád poděkoval Městskému kulturnímu středisku a Službám města za přípravu ná-
městí, jednak po Pohádkových vánocích, a na svěcení adventního věnce. Nebylo to vůbec jednoduché 
a jsem rád, že se to všechno zvládlo. Vidím, tady z pěveckého sboru paní, takže byl bych rád, kdyby i 
pěvecký sbor vyslyšel poděkování za účast na krumlovských akcích. Zároveň tímto 30. prosince oče-
kávám velkou účast členů Zastupitelstva města na Rybově mše vánoční. V diskuzi Vás seznámím 
s právě probíhajícími investičními akce, které se nějakým způsobem dostaly do nějaké pozice a je po-
třeba, abyste o nich věděli. KOCÁBOVÁ Helena, Ing. – já se chci jenom zeptat. Měla jsem připrave-
no, že se zeptám na ty doklady týkající se vystoupení města z toho svazku, protože s nimi byla sezná-
mena Rada, jsem se dočetla a další, že byla seznámena odborem životního prostředí ve věci možného 
provozování vodovodů a kanalizací naším městem. Měla jsem dotazy i k té právní kanceláři, jsem si 
myslela, že přednesu, na to bylo zodpovězeno. Zeptám se tedy, co se týče toho, že bychom si to nebo, 
tak jak životní prostředí asi nastínilo Radě, že bychom to mohli provozovat nebo, jak bychom to mohli 
provozovat, kdy s tím budeme seznámeni my jako zastupitelé? Tajemník – to je paní Kocábová, jestli 
si myslíte jako technické provozování. Moji kolegové ze životního prostředí dostali úkol, aby zpraco-
vali Radě města nejdůležitější podklady, legislativní podklady, které jsou potřeba k tomu provozování. 
To Vám můžeme zastlat, ale není to technické, jak to bude vypadat. To není nic proti ničemu. Není 
problém Vám ten materiál poslat, všem zastupitelům. Starosta – ve chvíli, kdy, ten postup bude ná-
sledující. Ve chvíli, kdy Krajský úřad Vysočina rozhodne a pan Mgr. Šianský nám navrhne další po-
stup. Vzhledem k tomu, že náš zápis ze zasedání zastupitelstva je veřejný, tzn., seznamují se s ním i 
zástupci protistrany, tak nechci o tom příliš veřejně hovořit. Domluvíme se o tom, budete o tom samo-
zřejmě vědět. Ten postup, který budeme moci zveřejnit, zveřejníme. V této chvíli je ta informace do-
stačující a my nemáme jinou.  
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Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o činnosti Rady města Moravský Krumlov 

- Usnesení z 61. schůze Rady města konané dne 17. 10. 2017 
- Usnesení z 62. schůze Rady města konané dne 14. 11. 2017 

 
 

5.    Prezentace SW – provedení el. aukce – pozemky v lokalitě Novosady  
 
Starosta – vystoupí zde manažerka Ing. Vítová, kterou zde srdečně vítám. Jedná se o to, že jsme roz-
hodli, že pozemky v lokalitě Novosady začneme prodávat formou elektronické aukce. Vysoutěžili 
jsme firmu SENTINET, která nyní předvede prezentaci. Ve chvíli, kdy ta prezentace skončí, byl bych 
rád, kdybyste prezentaci nepřerušovali a po skončení si připravte dotazy, následně na ně odpovíme. 
Budeme seznámeni s dalším postupem, jak se budeme chovat. Ing. Vítová – děkuji za slovo, dobrý 
den, dobré odpoledne. Já jsem Ing. Vítová, systém proebiz systems, pro elektronický byznys. Chci Vás 
seznámit s návrhem elektronické aukce na prodej 32 pozemků v lokalitě Novosady pro výstavbu ro-
dinných domů. Něco málo o nás – systém proebiz jsme vymysleli v roce 2001, tehdy jako úplně první 
tady v republice. Nyní je nejrozšířenější, asi ve střední Evropě. Máme uživatele v České republice, 
firmy, ale i veřejné zadavatele – v České republice, na Slovenku, Polsku, v Chorvatsku, a tak různě po 
evropských zemích. Asi 800 uživatelů, z toho dejme tomu 400 aktivních. Ti další jsou hotely, licence 
nebo centrální nákupy. V nejbližší době očekáváme 200 000 tender, který se v systému bude realizo-
vat. To, co hlavně děláme, je že systém pronajímáme nebo prodáváme. Naučíme nákupní týmy, nebo 
zakázkaře s ním pracovat, institucí pracovat a potom už jsme jim jenom za zády s naší, jak technickou, 
tak znalostní podporou. Když potřebují něco zkontrolovat, pomoct vymyslet, tak nám volají. My 
vždycky rychle pomůžeme. Nyní už máme verzi systému 3.5, ale nejenom toto. K tomu máme ještě  
elektronizaci - schvalování nákupních požadavků, to je systém zase pro firmy. Potom systém Josefína 
pro elektronizaci procesů výběrových řízení. To je ta zákonná elektronizace, která vlastně i Vás se 
bude týkat od října roku 2018. Všechny velké zakázky musí být povinně elektronicky, takže je tam 
povinná certifikovaná elektronická komunikace a elektronické podávání nabídek. Dále školíme, dělá-
me workshopy a vždy jednou za rok, na začátku listopadu máme velkou mezinárodní konferenci EBF 
u nás v Ostravě. Letos na ní bylo 460 účastníků asi z 11 zemí. Je to na tři dny v pěti sálech, asi 100 
programů najednou. Funguje u nás Help me Houston, máme i v systému možnost, abychom rychle 
pomohli i třeba v případě, že zrovna běží aukce a někde se vyskytne problém. Umíme velmi rychle 
reagovat, a ještě tu soutěž zachránit, třeba. Sídlo je v Ostravě, kanceláře v Praze, Bratislavě a uvažu-
jeme o Polsku, že si otevřeme kancelář. Je nás asi 50, k tomu nějací spolupracovníci kolem. Ve firmě 
jsou zaměstnanci ze sedmi zemí kvůli jazykové podpoře. Tak, jaké je Vaše zadání?  Zadání je prodat 
elektronickou aukcí 32 pozemků. Kdy si může koupit fyzická osoba a pouze jeden pozemek, ale záro-
veň mám možnost soutěžit o více pozemků. Takže jsme dali nějaký návrh podmínek účasti v soutěži. 
Stanovili jsme ty podmínky přímo aukce a navrhli jsme nějakou přípravu, a tu realizaci. Podmínky 
účasti – každý zájemce se musí zaregistrovat do aukce, buď přes webové stránky města, kde dáme 
odkaz na dálkový registrační formulář, anebo pro ty zájemce, kteří s tím nemají tolik zkušeností, tak 
navrhujeme, aby se mohli zaregistrovat nebo prostě vyplnit ten formulář písemně. Dát ho to obálky, 
neotvírat obálku, tady třeba na podatelnu. Ta obálky by nám byla zabalena a odeslána. My ho už toho 
zájemce zavedeme do systému. Jinak ti, co se budou registrovat přes webové stránky, taky přes formu-
lář, tak ty automaticky budou mít přístupy do toho aukčního systému. Zároveň by měl zájemce zaslat 
vyplněný formulář – Údaje o zájemci, společně s vyplněným prioritním listem pozemků. Tady je ná-
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vrh „Formulář údajů o zájemci“, fyzická osoba vyplní své údaje, označí si variantu nabytí, potom je 
tady možné vyplnit údaje o dalším zájemci, popis, doplňující informace a také kontaktní osoba, která 
bude soutěžit v elektronické aukci. My na ni potřebujeme mít, jak e-mailový, tak telefonní kontakt, 
protože všechny údaje jdou potom prostřednictvím e-mailu. To je jeden formulář. Další a to je jenom 
návrh „Preferenční list zájemce“. Počítáme s tím, že může být zájemce, který má zájem o více než 
jednu parcelu. Má jeden, který se mu nejvíc líbí, ale potom si označí ještě další, které by mohl soutěžit 
a uvidí, kde bude úspěšný. Je možné, že jsou pozemky, které se budou líbit všem, že tam bude víc těch 
nabídek, víc zájemců. Tady to kolega trošku přehnal. Nemyslím si, že až 21 si vyberou, ale co když. 
Tento preferenční list máme proto, abychom viděli, jaký zájem bude o pozemky a taky jestli nakonec 
uděláme jenom jednu elektronickou aukci se všemi pozemky, anebo jestli bude možné podle těchto 
preferenčních listů rozdělit třeba na dvě, tři aukce. My to teď zatím nevíme, protože se může stát, že 
ten zájemce bude chtít soutěžit o parcelu, pozemek č. 2 nebo 18, takže bychom to neuměli rozdělit. 
Zatím je nabídka jedna aukce na těch 32 pozemků a potom třeba následně by mohla být další, anebo 
jiné řešení. To si ještě řekneme. Možná, pokud byste měli nějaké dotazy, můžete klidně hned. Třeba 
by to bylo lepší. Další podmínkou je složení aukce na účet města Moravský Krumlov. Čestné prohlá-
šení, to jsme tady měla k diskuzi, co ještě dalšího byste požadovali po tom zájemci. Já si myslím, že ty 
první tři body jsou nejdůležitější. Dále pravidla aukce – snažili jsme se je navrhnout tak, abychom 
zachovali rovné zacházení se všemi zájemci a transparenty pro nutnost prodeje toho pozemku. Takže 
zájemci, kteří se včas zaregistrují, budou na to mít lhůtu, nejméně měsíc, možná déle. Zažádají o regis-
traci do aukce, zároveň zašlou formuláře, které jsem Vám nyní ukázala, a složí kauci. Ti dostanou pří-
stupy do aukčního systému, budou mít časový harmonogram, do kdy mají čas na registraci, zaslání 
všech těch formulářů a kdy bude ta samotná aukce. Bod tři – proběhne ta jedna aukce, prozatím, tak 
jak plánována. Pokud to půjde rozdělit, můžeme jich najednou udělat víc, ne po sobě. Po ukončení 
aukce, předpokládám, že výsledky schválíte Vy na jednání a poté až bude možné se vítěznými zájemci 
uzavřít smlouvy. Může se stát, že právě že zájemce, který soutěží o více pozemků, může se stát, že 
vyhraje, bude mít nejlepší podmínky třeba na dvě parcely najednou. Takže to je právě ten bod k řešení, 
jak dál. Jestli on si bude mít možnost vybrat, který pozemek si potom zakoupí, anebo jestli se půjde 
podle toho preferenčního listu. Pokud z těch dvou parcel, pozemků se jeden zasmluvní, tak druhý bude 
volný. Takže, jestli uděláme další aukci, všude tam, kde ta parcela ztratila svého výherce, anebo jestli 
se rozhodnete, že bude mít možnost si ji koupit ten druhý v pořadí. Toto už je na Vás. Můžeme udělat 
další aukci, ale je tady ta možnost, že vlastně ten druhý v pořadí ji může získat. Tady, spíš doporučení, 
podle toho kolik bude zájemců, jaký zájem o ty pozemky bude. Realizace aukce – těm registrovaným 
zájemcům zašleme výzvu k účasti, kde bude mít všechny informace. Samozřejmě náš administrátor 
jim bude jakkoliv pomáhat při té registraci, vysvětlí jakékoliv nejasnosti z té výzvy, z toho postupu. 
Budeme sledovat, a pokud bychom viděli, že někdo s tím má velký problém, tak ho budeme navádět. 
Jenom, aby se mohl účastnit. U každého pozemku bude v aukční síni vložena vyvolávací cena za po-
zemek. Systém nedovolí, aby zájemci mohli tu cenu pokročit. Můžou jenom přidávat. Zájemce vloží 
cenové nabídky až v tom aukčním kole. Do té doby nikdo nebude vědět, jaké cenové nabídky dají, ale 
až v tom aukčním kole je vloží do systému. Navrhujeme minimální krok příhozu 5 000,-Kč, maximál-
ní 100 000,-Kč, může se změnit. Aukce může být nastavena na 20 minut čistého času. V těch 20ti mi-
nutách mají právě tu možnost vložit svoji nabídku na ten jeden nebo více pozemků. Pokud se bude 
soutěžit, tak potom to prodlužování aukce může být nastaveno vždy na 2 minuty při změně pořadí u 
libovolného pozemku v těch posledních dvou minutách. Takže můžou být pozemky, kde ta soutěž 
bude trvat jenom chvíli, ale můžou být pozemky, kde to bude větší zájem a bude tam probíhat větší 
soutěž. Tím pádem se délka té aukce bude prodlužovat vždy o 2 minuty, pokud někdo změní pořadí. 
Takže ten na druhém místě musí dát lepší nabídku než ten, který je na prvním, aby se dostal na první 
místo. Ten, který je na čtvrtém místě, musí dát lepší nabídku, aby třeba přeskočil na třetí nebo druhé 
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místo. Vždy při změně pořadí. Navrhli jsme to takto, ať se zbytečně ta soutěž neprodlužuje. Pokud by 
někdo z poslední pozice jenom přidával po 5 000,-Kč, ale byl by se svojí cenovou nabídkou hrozně 
daleko od toho prvního, tak on by zbytečně jenom prodlužoval tu aukci. Takže toto je návrhu. Ukon-
čení aukce proběhne automaticky, pokud už nikdo nebude měnit své cenové nabídky. Výzva k účasti 
v prodejní aukci, tu Vám mohu potom ještě ukázat. Takto vypadá aukční síň z pohledu zájemce. Zde 
jsou položky, jednotlivé pozemky a zájemce podává jednotlivé nabídky. Když začne aukční kolo, tak 
v tom žlutém sloupci uvidí ty nejlepší nabídky na tento pozemek. Na začátku jsou vyvolávací ceny, 
jakmile vloží nabídku, tak se tam objeví vždy ta nejlepší nabídka. Tady vidí, má podbarveno, že to je 
nejspíš jeho nabídka, vidí, že je na prvním pořadí. Tady je třetí pořadí. Takže tady je lepší nabídky než 
ta, kterou dává on. Toto jsou úplně orientační ceny, nevím, jaké jsou vyvolávací. Toto je jenom mode-
lová situace. Zájemce má možnost chatovat s administrátorem, kdyby mu nebylo něco jasné. Bude 
tady mít i kontakty na administrátora a může zavolat, pokud by si nevěděl s něčím rady. Má tady své 
protokoly, historie, takže všechny jeho příhozy budou evidované v systému. Je tady jeho protokol, 
může dát do přílohy formuláře, které po něm chceme vyplnit, anebo se může poslat, to se dohodneme, 
jak právě organizačně to nejlépe dělat. Tady mu běží čas, tady právě vidí, kolik zbývá do konce toho 
aukčního kola. Je to přehledné. KOŠÍČEK Jan, Mgr. – můžu se hned zeptat? Když to přihodím 
v první nabídce a stanu se prvním i v tom čtvrtém případě, tak jakým způsobem se to rozdělávat, když 
mohu mít jen jeden pozemek? Ing. Vítová – v kterém případě teď myslíte, u obou dvou? KOŠÍČEK 
Jan, Mgr. – jsem v prvním pozemku, stanu se jedničkou a budu jí i ve čtverce. Tak jakým způsobem, 
se to? Ing. Vítová – dvakrát vyhraje, u dvou pozemků vyhrajete. KOŠÍČEK Jan, Mgr. – já, ale ne-
mohu mít dva pozemky. Ing. Vítová – tak právě proto. Buď ten prioritní list, anebo se potom s tím 
zájemcem dohodnete, který z těch pozemků si chce doopravdy koupit. KOŠÍČEK Jan, Mgr. – já 
vím, ale ten pozemek, když se dohodneme, potom se v ten okamžik nevydraží. Místostarosta – druhý 
v pořadí. JELÍNEK Milan, Ing. – to, ale musíme rozhodnout. KOŠÍČEK Jan, Mgr. – no právě. Ing. 
Vítová – je víc možností. Udělat druhou aukci nebo druhý v pořadí. PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc. – nemůžeme to řešit takto. To by se totálně devalvovalo. Musí se jenom jeden, až se vydraží 
jeden tak se vydraží druhý. Když se to udělá takto, tak to nemá smysl. Ing. Vítová – když je budete 
dražit postupně, každý pozemek zvlášť, tak právě, že ti kteří si zapíšou nebo budou soutěžit dejme 
tomu o čtyři pozemky najednou, tak oni. PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. – musí si vybrat. Ing. 
Vítová – no, ale vy je nutíte, aby si vybrali jenom ten jeden. Nedáváte jim možnost soutěžit o všechny 
ty pozemky. JELÍNEK Milan, Ing. – byly by omezeni. Ing. Vítová – takhle by viděli, jaký je o ty 
pozemky zájem a může během té soutěže. PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. – ano, ale nedali by za to 
tolik. Ing. Vítová – to není jisté. Během té soutěže se on tomu může přizpůsobit. Pořád má ten prefe-
renční list těch pozemků, o které má zájem. PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. – já to chápu, ale my 
tady o ty pozemky nebude, tady bude o ty pozemky soutěžit 80 lidí. To je ten problém. Ing. Vítová – 
o to je jednodušší, když tady není tolik zájemců. Udělá se ta jedna aukce popř. potom další. Uvidíte, to 
je na řešení. Toto uvidí vyhlašovatel, toto je aukční síň (prezentace průběh aukce, připojení na on-line 
aukci, pozvánku). To je ode mne asi všechno. Starosta – to bylo na úvod a nyní naznačím další po-
stup. Pokud odsouhlasíme cenu pozemku, mám to v dalším bodě, tak podle plánu podle kterých se 
bude stavět, se připraví vyvolávací cena těch pozemků, plus smlouva, plus podmínky ele. aukce. Zno-
vu to ještě projednáme v lednu na zastupitelstvu, s tím, že každý z Vás bude vyzbrojen informacemi o 
ceně jednotlivých pozemků, dostanete k dispozici kompletní návrh smlouvy, plus podmínky ele. auk-
ce. Ty informace budete moci poskytnout v lednu všem, kdy doplníme jednotlivé body. Na dva dota-
zy, které v této chvíli zazněly. Prvně budu reagovat na Pavlův. Přemýšleli jsme, jestli soutěžit postup-
ně nebo všechny naráz. Ten problém je takový, jestli se přihlásím do pozemku nebo jednotlivý zájemci 
a jestli bude chtít ten pozemek – 3, 9, 15, 20 a prioritní označí jako 20. Tak on, aby nějaký ten poze-
mek vysoutěžil, na tu 20 bude třeba deset zájemců, aby měl jistotu, že dostane vůbec nějaký pozemek, 
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tak bude muset soutěžit 3, 7, 20, ale ve chvíli, kdy jeden vystoutěží, nemůže ji na ty další. Takže proto 
je tenhle postup, takto jsme se o tom bavili hodinu před jednáním zastupitelstva. Jenom to konstatuji, 
to není. A ty ses, Honzo ptal? KOŠÍČEK Jan, Mgr. – tím je to vyřešený. Chtěl jsem vědět, jestli bu-
deme akceptovat druhé, třetí pořadí. Starosta – ano. Je zase spousta dotazů, které Vás teď napadají a 
na které se odpoví až v průběhu. Jakým způsobem budeme realizovat. Nevím, jaký bude přesně zájem, 
nevíme, na které pozemky bude přetlak a na které nebude. V této chvíli je spousta dotazů, které jsou 
relevantní, a my se na ně také ptali. Neumíme Vám na ně odpovědět a spíše navrhujeme postup. To 
zadání je takové jaké jste viděli a jestli k tomu zadání má někdo nějaké další připomínky. Pokud ne, 
tak bychom to takto vyhlásili a následně bychom na to reagovali. V této chvíli neumíme říct, co se 
stane. Z našeho pohledu jste viděli návrh smlouvy, snažili jsme se minimalizovat veškeré, co koho, 
z těch zkušeností jiných měst, obcí, co nás napadlo, tak jsme se pokusili na to nějakým způsobem rea-
govat. Pořád je to ještě otevřený dokument. Ve chvíli, kdy odsouhlasíme návrh smlouvy, cenu pozem-
ků, postup aukce, tak v lednu dostanete kompletní materiál k prodeji těch pozemků. Zde už bude 
všechno jasně a bude tam i návrh termínů atd. PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. – takže se o tom 
bude rozhodovat, tady na zastupitelstvu v lednu nebo to už dostaneme hotové. Starosta – takhle, my 
bychom měli v podstatě rozhodnout ještě dnes o těch jednotlivých dílčích krocích. Samozřejmě pak 
v lednu pokud bude něco vyžadovat schválení. Já to teď neumím říct. Pokud bude něco vyžadovat 
schválení, tak to schválím. Podle mého názoru, našeho právníka v této chvíli postupujeme a všechny 
věci, které máme mít schválené, jsou buď dneska ke schválení, nebo už jsou schváleny. Jestli k té 
elektronické aukci, ptejte se. PROCHÁZKA Martin, Ing. – mám k tomu takovouto poznámku. Po-
kud bychom tedy šly cestou všechny pozemky naráz, tak mě osobně se zdá těch 20 minut relativně 
málo. Protože, když si vezmu, že bude člověk, který bude mít zájem o více pozemků, než stihne sle-
dovat cenu u těch všech. Myslím si, že kdyby se to protáhlo na hodinu, tak by se nic nestalo. Starosta 
– s tím není vůbec žádný problém. Ing. Vítová – jestli mohu reagovat. Těch 20 minut je jenom ten 
začátek, potom se prodlužuje po 2 minutách, když je zájem o tu soutěž. PROCHÁZKA Martin, Ing. 
– to jsem z toho pochopil. Ing. Vítová – takže vlastně v těch 20 minutách se tam vloží ty první nabíd-
ky, ale spíš taková zkušenost je, že na začátku se tam vůbec nic neděje a čeká se. Takže kdybyste to 
natáhli na hodinu, tak 55 minut se tam nebude nic dít a budete jen čekat. Starosta – necháme to tedy 
ještě otevřené. LANG Petr, Mgr. – já bych to jenom doplnil. Mě to přijde naprosto v pořádku, těch 20 
minut bohatě stačí. Nezvedal bych ani ty 2 minuty, aspoň vyřešíme to, že se někdo nebude snažit při-
hazovat na 15 pozemků a vybere si dva, tři, čtyři, o které bude mít zájem a bude je sledovat. Starosta 
– k té cenové mapě, poznámka. Máte všichni aspoň představu teď v hlavě, jak ta mapka vypadá? My 
potom budeme schvalovat jednotlivé ceny těch pozemků. Určitě vyvolávací ceny ke schvalování bu-
dou. Vzniknou podstatně jednoduchým výpočtem násobilky. ZIEGLER Bořivoj, Mgr. – bude tam 
někde v tom sowftvaru ta katastrální mapa s těmi čísly pozemků o které jste mluvili? Ing. Vítová – 
bude v té výzvě, která půjde s těmi všemi informacemi, budou tam také všechny přílohy. V té aukci to 
tam nemůže být, tam je specifikace pod každou položkou. Tam by musel mít výměru nebo mapu jen 
jednoho pozemku. Má vše přístupné ze své aukční síně a může si to kdykoliv otevřít. PROCHÁZKA 
Pavel, Ing., MSc. – já už se k tomu po jednom nebudu vyjadřovat. Minimálně tuto část bych aspoň 
rozdělil, až budeme vědět jaký je zájem. Po té bych rozhodl o časech těch jednotlivých aukcí, jednotli-
vých pozemků. Ve chvíli, kdy budeme vědět jaký je o to zájem. Skutečně může být velká poptávka 
nebo malá. Podle toho by se měly ty jednotlivé aukce uskutečnit, co do počtu. Toto je jediné co se dá 
ovlivnit, když dávají přihlášku, tak nemusí vědět, kdy jednotlivá aukce bude. Můžou mít stanoveno, 
v tomto týdnu, v tomto měsíci a nemusí to být. Až budeme vědět poptávku, teprve potom rozhodneme, 
jaký bude postup těch jednotlivých aukcí. Aspoň takto. Starosta – já ti rozumím, co říkáš. Co je pro 
nás prioritou? Pro nás není prioritou prodat draho pozemky, ale prodat pozemky, aby začaly stavět. 
Zároveň minimalizovat naše náklady, protože na to nemůže nějak velmi těžce doplácet. Pro nás je pri-
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oritou, že ten kdo postaví, tady bydlí, chodí do školy a bavili jsme se o tom již několikrát. To jsme se 
všichni shodli a teď. Proč začínám, tak zeširoka. Do jaké míry bychom měli dát vědět, jak je o jednot-
livé parcely zájem. Nějakým způsobem jste na tu otázku odpovídala, poprosím Vás, jestli byste to 
mohla okomentovat. Místostarosta – já k tomu jen krátce. My se zase na druhou stranu chceme z toho 
procesu vymanit, tzn., abychom mi to moc nevěděli, aby se to dávalo někam někomu vědět. Abychom 
věděli, co nejméně informací, kolik zájemců je o nějaký pozemek. Z mého pohledu úplně nejlepší, aby 
to šlo úplně mimo nás. PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. – celkově zájemců, já nechci vědět, kdo co . 
já chci vědět, kolik je celkově zájemců. Teď řeknu to, co tady říkal Martin před x měsíci. Ve chvíli, 
kdy na zastupitelstvu proběhlo, za kolik se bude prodávat v Krumlově, tak najednou máme čtyři na-
bídky v Polánce. Abychom najednou nezjistili, že vystřelíme 20 pozemků a ono tam bude 10 zájemců. 
Celá aukce bude fraška, aby bylo vůbec. LANG Petr, Mgr. – když se stanoví nějaká minimální cena, 
tak my na tom pak netratíme. PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. – my nevyděláme, tak jako tak. KO-
ČÍ Irena – na tom nejde vydělat. Starosta – já bych ti Pavle rád řekl nějakou relevantní odpověď, ale 
já ji nevím. V této chvíli, my na základě toho preferenčního listu. My jsme Vás vysoutěžili, my Vás za 
to platíme, Vy tu informaci teď vnímáte, diskuzi a ve chvíli, kdy tam bude nějaký problém, tak se o 
něm dá diskutovat. Dáme k tomu určitě vědět. Tam ten problém nebude, ten zájem bude nějakým způ-
sobem probíhat. Kdyby tam byl zájem 30 lidí o jeden pozemek, tak to je problém a budeme to muset 
nějak řešit. Ing. Vítová – určitě. Všechno je možné, a pokud usoudíme, že je to možné rozdělit na za-
čátku, tak můžeme udělat více aukcí po pěti pozemcích. Zatím nevím, jaký bude zájem, o jaké pozem-
ky a jestli to půjde takto rozdělit. Takže to je všechno k řešení. Starosta – pojďme se domluvit na tom 
postupu. V lednu se sejdeme a schválíme dokumenty, které je potřeba k tomu ještě schválit. Následně 
bude vyhlášeno registrační kolo a na základě toho stanovíme termíny v těch aukcích, ale nestanovíme, 
jestli budou probíhat všechny zaráz nebo postupně. Na základě registračních listů, firma, kterou jsme 
si najali, nám doporučí a my na základě toho budeme postupovat. Souhlasíte všichni s takovýmto po-
stupem? Zastupitelé – ano. PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. – počet zájemců můžeme asi vědět? 
Starosta – v této chvíli. Zjistíme, dostaneme tu informaci a podle té informace se rozhodneme, co 
bude dál. Tady jde o to, abychom minimalizovali různé pomlouvačné informace, které by potom moh-
ly být na nás vrženy. Napadá Vás nějaká další připomínka k tomuto? Ne. Občanka – jaký je zhruba 
časový harmonogram, tady toho všeho a eventuelně, kdy by se mohlo začít stavět? Starosta - do 8. 
ledna probíhá výběrové řízení na, ne. Ing. Stejskalová, vedoucí odboru regionálního rozvoje (dále 
jen ORR) – do 8. ledna nabídky na zasíťování pozemků, realizace by měla být od června do června 
2018-2019 ukončení zasíťování a pak už záleží jak se. Starosta – čili my se bavíme o tom, kdy mohou 
jednotlivý zájemci stavět. Tam potom bude záležet na souladu stavební firmy plus jednotlivého zájem-
ce, jestli se domluví, že by mohli stavět spolu nebo. V této chvíli neřešíme a neumím ti na to odpově-
dět. Nejpozději na jaře rok 2019 by ty pozemky měly být k dispozici, nebo v létě. Pokud bude chtít 
někdo stavět dřív, tak se určitě bude dát najít s prováděcí firmou nějaký soulad, aby to šlo. My v této 
chvíli vyhlásíme první kolo prodeje pozemků a uvidí se, co se bude dít. Ve chvíli, kdy zůstanou nějaké 
volné pozemky, tady se potom jedná o druhé kolo nebo druhou etapu prodeje pozemků. Protože bu-
deme schvalovat dalších 12 pozemků, které se tam rýsují, a mohlo by to být se státem domluveno. 
Budeme postupovat, tak jako v Polánce, kde teď probíhá sedmé kolo. Občanka – ještě tedy, už je de-
finitivně schválena cena za m2. Starosta – to se budeme bavit v dalším bodě.  
 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí provedenou prezentaci el. aukce 32 pozemků v lokalitě No-
vosady provedenou zástupcem firmy SENTINET, s.r.o. 
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6.      Rozpočtová opatření č. 25-28/2017 – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
 
 
Starosta – představuje materiál.  
 

 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí rozpočtová opatření č. 25, 26 a 28/2017 provedená Radou 
města Moravský Krumlov. 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 27/2017 v předloženém znění. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Ire-
na, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, 
Mgr., LANG Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PRO-
CHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje změnu závazného ukazatele: 
         - navýšení příspěvku na provoz a snížení příspěvku na investice o částku 17 732,- Kč pro 
příspěvkovou organizaci města Základní škola Moravský Krumlov, nám. Klášterní 134, Morav-
ský Krumlov 
         - zvýšení příspěvku na provoz o částku 20 000,- Kč pro příspěvkovou organizaci města 
Městské kulturní středisko, nám. TGM 40, Moravský Krumlov. 
 
 

Hlasování: odsouhlaseno 
Pro: 18 – JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Ire-
na, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, 
Mgr., LANG Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PRO-
CHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města zmocňuje Radu města, v souladu se zákonem č. 250/2000 Sb., o rozpočto-
vých pravidlech územních rozpočtů, v platném znění, prováděním rozpočtových opatření do 31. 
12. 2017, které jsou v pravomoci ZM Moravský Krumlov.  
 
 
 

Hlasování: odsouhlaseno 
Pro: 18 -  JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Ire-
na, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, 
Mgr., LANG Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PRO-
CHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
 

7.    Návrh rozpočtu Města Moravský Krumlov pro rok 2018  - předkládá Mgr. Tomáš Třetina,  
       starosta města 
  

Starosta – tento dokument je závazný pro zastupitelstvo města. Rada města projednala materiál na své 
schůzi dne 14. 11. 2017 a doporučila Zastupitelstvu města schválit návrh rozpočtu v předkládaném 
znění. Finanční výbor ZM se k návrhu rozpočtu sešel dne 30. 10. a 6. 11. 2017; v obou případech ne-
byl usnášeníschopný. Schvalovat rozpočet města je, v souladu s § 84 zák. č. 128/2000 Sb. v platném 
znění, vyhrazeno zastupitelstvu města. Dovolím si pár informací. Rozpočet města je sestaven jako 
schodkový v třídění dle platné rozpočtové skladby. Schodek rozpočtu je krytý v rámci položek finan-
cování. Návrh rozpočtu města Moravský Krumlov pro rok 2018 – základní informace  

1) rozpočet města je sestaven jako schodkový: hodnotově mínus 32,0 mil. Kč 
2) očekávané příjmy činí 149,1 tis. Kč 
3) očekávané výdaje činí 181,1 tis. Kč 
4) schodek rozpočtu je krytý v rámci položek financování, tj. do rozpočtu se zapojuje předpoklá-

daný zůstatek účtů z roku 2017  
5) objemově je návrh rozpočtu kalkulován na částku 190,6 mil. Kč 
6) rozpočet byl zpracován ve variantě provozní části a rozvojové části (fond MK 2022)   a to plně 

v souladu s metodikou tvorby rozpočtu pro Město Moravský Krumlov 
7) z porovnání základních hodnot vyplývá, že provozní příjmy jsou o 20,2 mil. vyšší než provozní 

výdaje, přičemž tento přebytek může pokrývat potřebné investiční výdaje 
8) významné výdaje provozního rozpočtu tvoří provozní příspěvky pro příspěvkové organizace 

města – 32 mil. Kč 
9) v rámci provozního rozpočtu jsou realizovány projektové dotace – „Místní akční plán rozvoje 

vzdělávání regionu moravskokrumlovsko“, „Nový začátek v oblasti inkluzivního vzdělávání 
v moravskokrumlovském regionu“ a „Rozvoj zaměstnanců města Moravský Krumlov – lépe a 
efektivněji“ 
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10) nově je v rozpočtu města počítáno s podporou místních částí města, pro tento účel je vyčleněno 
400 tis. Kč 

11) rozvojový rozpočet v příjmové části počítá s prodeji pozemků lokality „Novosady“ a lokality 
„Nad Haltýři“ a to v celkovém objemu 12 mil. Kč 

12) výdaje rozvojového rozpočtu jsou směřovány na projekty zejména v oblasti rozvoje bydlení a 
komunálních služeb – 45,2 mil. Kč, dopravy –  8,5 mil. Kč, školství – 7,7 mil. Kč, kultury – 
11,0 mil. Kč, oblasti tělovýchovy a sportu – 2,7 mil. Kč, oblasti vodního hospodářství – 2,8 
mil. Kč 

13) jmenovitě se jedná zejména o tyto investiční akce: inženýrské sítě v lokalitě „Novosady“, 
oprava zámku, rekonstrukce základních škol ZŠ Klášterní a ZŠ Ivančická rekonstrukce chod-
níků, vybudování cyklostezek, odbahnění rybníka, výkupy pozemků a některé další drobné in-
vestiční akce   

14) součástí výdajů rozvojového rozpočtu jsou i splátky pěti jistin úvěrů v celkovém objemu 9,5 
mil. Kč, 

15) významnou částí rozpočtu jsou účelové rezervy (rezerva pro veřejnou finanční podporu, rezer-
va pro přípravnou činnost), dále rezervy provozní a investiční pro nepředvídané situace; celko-
vý objem rezerv činí 7,2 tis. Kč 

16) návrh rozpočtu byl, v souladu se zák. č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních 
rozpočtů, v platném znění, dne 23. 11. 2017 zveřejněn na úřední desce města 

17) připomínky k návrhu rozpočtu nebyly vzneseny. 

Připomínky k návrhu rozpočtu nebyly do této doby vzneseny. Děkuji Ing. Florianové za přípravu 
rozpočtu. PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. – já se chci zeptat, jestli tady zapadá do té vize jakou 
jsme měli, že v roce 2022 budeme bez dluhů? Zvládneme to? Starosta – ano. Máme tabulku, je tam. 
Ing. Florianová, vedoucí finančního odboru (dále FO)– tentokrát neschvalujete, protože žádný 
nový úvěr nebyl. V každém případě bychom se měli dostat do roku 2022 bez dluhů. Starosta – 
postupně velmi razantně klesá ta naše dluhová. V roce 2022 budeme bez dluhů, což vnímám velmi 
pozitivně.  

 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje rozpočet Města Moravský Krumlov pro rok 2018 dle přílohy č. 1  
zápisu (celková bilance rozpočtu) s tím, že: 

- rozpočet příjmů činí 149 115,3 tis. Kč 
- rozpočet výdajů činí 181 058,3 tis. Kč 
- rozpočet financování činí 31 943,0 tis. Kč 
- rozpočet FKSP činí 552,0 tis. Kč. 

 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 17 – JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Ire-
na, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Ma-
rie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 1 -  LANG Petr, Mgr. 
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města stanovuje v souladu s ust. § 12 odst. 2 zákona č. 250/2000 Sb., v platném  
znění (rozpočtová pravidla územních rozpočtů) jako závazné ukazatele, kterými se má povinně  
řídit Rada města, jako výkonný orgán města: 

- v rozpočtu příjmů – příjmy celkem dle jednotlivých rozpočtových tříd 
- v rozpočtu výdajů – výdaje celkem dle jednotlivých oddílů  
- v rozpočtu financování – jednotlivé položky dle platné rozpočtové skladby. 

 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města stanovuje v souladu s ust. § 12 odst. 2 zákona č. 250/2000 Sb., v platném  
znění (rozpočtová pravidla územních rozpočtů) jako závazné ukazatele, jimiž se mají povinně  
řídit právnické osoby zřízené Městem Moravský Krumlov: 

- příspěvky na provoz, účelově určené příspěvky na provoz a dotace na investice pro pří-
spěvkové organizace města dle předloženého rozpisu 

- odvody z odpisů pro příspěvkovou organizaci dle předloženého rozpisu. 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města stanovuje v souladu s ust. § 12 odst. 2 zákona č. 250/2000 Sb., v platném  
znění (rozpočtová pravidla územních rozpočtů) jako závazné ukazatele, jimiž se mají povinně  
řídit příjemci dotací nebo příspěvků z rozpočtu Města Moravský Krumlov: 
- dotace a příspěvky ve výši dle příslušného rozhodnutí RM, popř. ZM. 
 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 18 – JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Ire-
na, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, 
Mgr., LANG Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PRO-
CHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   
      Zdrželi se: 0  
 
 
8.     Obecně závazná vyhláška č. 2/2017 – Místní poplatek za provoz systému shromažďování, sběru,  
        přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů – předkládá Mgr. Tomáš Tře- 
        tina, starosta města  
 
Starosta -  dosavadní cena místního poplatku je 500,- Kč a pro 2018 navrhujeme nechat v této výši. 
V podstatě se v této vyhlášce nic nemění.  
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 Návrh usnesení: 
 Zastupitelstvo města schvaluje Obecně závaznou vyhlášku č. 2/2017 o místním poplatku za pro- 
 voz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních  
 odpadů v předloženém znění. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 18 – JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Ire-
na, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, 
Mgr., LANG Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PRO-
CHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
9.    Zásady pro poskytování cestovních náhrad členům zastupitelstva –  předkládá Mgr. Tomáš Tře- 
       tina, starosta města 
 
 
Starosta – administrativní úkon shodný s náhradami úředníků města. Měli jste možnost se s nimi se-
známit. 

 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Zásady pro poskytování cestovních náhrad členům zastupitelstva 
města Moravský Krumlov v předloženém znění.  
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 18 - JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Ire-
na, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, 
Mgr., LANG Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PRO-
CHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
10.   Změny v odměňování členů ZM – ve znění zákona č. 99/2017 Sb. a NV č. 318/2017 Sb.  –   
        předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
 
Starosta – představuje materiál.  
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města stanovuje v souladu s § 74 odst. 3 zákona č. 128/2000 Sb., ve znění pozděj-
ších předpisů, odměny za výkon funkce neuvolněných členů ZM v maximální výši odměny za 
měsíc dle NV č. 318/2017 Sb. Do souhrnné odměny jsou zahrnuty vždy maximálně 3 odměny za 
funkce s nejvyšší odměnou schválenou ZM. Konkrétní schválená výše odměn jednotlivých neu-
volněných členů ZM je uvedena v příloze č. 1 k tomuto usnesení, a to s účinností od 1. 1. 2018. 
  
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro:17 – JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Ire-
na, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, 
Mgr., LANG Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PRO-
CHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 
Proti: 1 - LANG Petr, Mgr.     

      Zdrželi se: 0 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města ukládá vedoucí finančního odboru připravit příslušné rozpočtové opatření 
města na financování přijaté legislativní změny v odměňování členů ZM.  
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 18 - JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Ire-
na, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, 
Mgr., LANG Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PRO-
CHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
 
11.    Aktualizace OZV města o místních poplatcích č. 1/2017 – předkládá Mgr. Tomáš Třetina,  
         starosta města 
 
Starosta – na základě provedené diskuze na 22. zasedání ZM. LANG Petr, Mgr. – já bych chtěl je-
nom a nedělám to často poděkovat Radě města, že navrhuje zrušení poplatku za ubytovací kapacity. 
Tedy pokud to bude schváleno. Starosta – my děkujeme za tuto pochvalu.  

 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města ruší výběr místního poplatku za ubytovací kapacity, a to z důvodu vysoké  
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náročnosti administrativního zatížení povinných subjektů a nízkého výběru poplatků,  
s účinností od 1. 1. 2018. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 17 – JELÍNEK Milan, Ing., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., 
KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, 
Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, 
TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 1 -  JURÁNEK Zdeněk, Mgr. 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje v souladu s § 84 odst. 2, písm. h) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, 
ve znění pozdějších předpisů, obecně závaznou vyhlášku města č. 1/2017, o místních poplatcích, 
 v upraveném znění, a to s účinností od 1. 1. 2018. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 18 – JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Ire-
na, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, 
Mgr., LANG Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PRO-
CHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
 
12.   Předložení návrhu Smlouvy o budoucí kupní smlouvě – pozemky v lokalitě Novosady – před- 
        kládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
 
 
Starosta – jedná se v návaznosti na bod, který jsme projednávali předtím. Po projednání Rady města 
je navržena cena, tak aby 1 000,-Kč/m2 a k této ceně připočtena příslušná sazba DPH, čili 21%. Vy-
hlašovací cena tedy bude 1 210,-Kč. LANG Petr, Mgr. – v té budoucí kupní smlouvě bude, že tak 
nějak mi to neladí. Uzavřeme s lidmi budoucí kupní smlouvu a tam bude ta cena 1 000,-Kč. Starosta – 
nebude. Ještě jednou, bude vyhlášena dražba, která stanoví ceny jednotlivých pozemků, ty minimální. 
Pak ve chvíli, kdy je vysoutěží, tak s nimi bude sepsána tato budoucí kupní smlouva, kde se stanoví 
další. Vyhraje to Franta Novák a s ním se domluvíme, jakým způsobem to uhradí, kdy to uhradí a plus 
další dohody, které tam z toho vyplívají. LANG Petr, Mgr. – tak proč, je tady uvedena cena 1 000,-
Kč? Tomu jakoby nerozumím. PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. – že to budou fyzické osoby nepod-
nikající, tak bychom měli uvádět cenu včetně DPH. Starosta – tam šlo o jiný problém. Teď poprosím 
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Ing. Florianovou o doplnění. Tu cenu držíme asi ¾, ½ roku. Byly náznaky, že by se mohlo DPH zrušit 
na pozemky pro obce, proto jsme my tímto způsobem uváděli cenu bez DPH. Ve chvíli, kdy tato in-
formace, neřekl bych, že nebyla pravdivá, ale nepotvrdila se, tak je uváděna tato cena. My jsme se 
tady o ní bacili několikrát. S tím, že Rada města na velmi bouřlivé debatě, bych řekl, se domluvila, že 
navrhne zastupitelstvu města 1 000,-Kč/m2 + DPH, protože my s tím DPH, neumíme říct. To musíme 
u těch pozemků, pak přesně uvést. Místostarosta – tak uvedeme aktuálně cenu s DPH. Ing. Floriano-
vá, vedoucí FO – tam to musí být uvedeno včetně daně. Ten kupující, aby věděl. Jeho nezajímá, že a 
my jsme povinni, to je naše povinnost, protože jsme plátci DPH. Starosta – bavíme se o té ceně 
1 210,- Kč/m2. Ta cena byla stanovena znaleckým posudkem, který jste měli k nahlédnutí na předmi-
nulém zasedání zastupitelstva města. To není cena, kterou bychom odněkud střelili. Znalecký posudek 
jste měli všichni k dispozici. Nebyla vznesena žádná připomínka k posudku, takže my jsme na radě 
pracovali s touto cenou. Jestli těch 1 210,- Kč bude s DPH nebo bez DPH. PROCHÁZKA Pavel, 
Ing., MSc. – to byla připomínka k tomu posudku, jestli s DPH nebo bez DPH. LANG Vladimír, Ing. 
– cena musí být konečná. KOCÁBOVÁ Helena, Ing. – ta cena 1 210,-Kč se mi zdá opravdu velká. 
Když jsem si přečetla příručku pro členy zastupitelstva obce, jako pro nás, tak hospodárnost a účelnost 
nakládání s majetkem při úplatném převodu majetku sjednat cenu zpravidla ve výši, která je v daném 
čase a místě obvyklá, nejde-li o cenu regulovanou státem. Je tady dál napsáno, při úplatných právních 
jednání se musí cena jako tzv. protiplnění sjednávat ve výši v místě a čase za obdobných podmínek 
obvyklá, kde jsem se dočetla, že to bývá obvykle znalecký posudek. Má-li se od ní obec odchýlit, musí 
tento rozdíl zdůvodnit, absence takovéhoto zdůvodnění, šlo-li o cenu nižší, zakládá absolutní neplat-
nost právního jednání pro rozpor se zákonem. Takže já si myslím, že bychom měli hlavně zdůvodňo-
vat nebo najít to, proč nejdeme na tu cenu obvyklou. PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. – protože my 
to děláme aukcí. Myslím, že tu cenu obvyklou stanovíme tou aukcí. Starosta – jaká je tedy cena ob-
vyklá? KOCÁBOVÁ Helena, Ing. – no vždycky jsme vycházeli ze znaleckého posudku. Starosta – a 
ten říká 1 210,-Kč. KOCÁBOVÁ Helena, Ing. – tak právě bohužel. Starosta – tak právě. Znalecký 
posudek řekli 1 200,-Kč bez DPH nebo s DPH za m2. Pokud se do toho začneme zamotávat tímto 
způsobem, tak nikdy nenajdeme východisko a nikdy těm lidem ty pozemky neprodáme. Je potřeba si 
k této poznámce říci dvě odrážky. První odrážka je ta, že město Moravský Krumlov do těchto pozem-
ků investovalo množství peněz do projektové dokumentace, do nákupu pozemků tzn. že pokud by-
chom měli zúročit cenu, která jen pokryje naše náklady, tak by byla minimálně dvojnásobná. Proto, 
abychom se vyhnuly veškerým možným přím je stanoven znalecký posudek, který prostě něco říká a 
nějakým způsobem nám tu cenu tady navrhl. My tu cenu akceptujeme. Já tomu nerozumím, znalec 
řekl 1 200,-Kč a my v této chvíli předpokládali, že tam to DPH být nemusí nebo nemuselo být. Toto 
byla informace ½ roku zpátky, vysvětloval jsem ji. Je tam, návrh zní 1 000,-Kč + DPH. Vychází to 
z posudku a dostáváme se 1 200,-Kč, za kterou to prodáváme. Zároveň vychází z toho, že takto se po-
zemky v Krumlově neprodávali, nebo prodávali se skoro před 30ti roky. Nevím, co víc bychom měli 
udělat ještě pro to, abychom byli zabezpečení proti jakémukoliv napadení. Opravdu nevím, a ten způ-
sob neexistuje. Samozřejmě je potřeba přijmout nějakou odvahu. Ti co to budou kupovat, říkají, že je 
1 000,-Kč hodně a je jich hodně, a ti, co bydlí, budou říkat, že je to málo. Proto si myslím, že cena 
1 000,-Kč + DPH je cena, která je relevantní. KOCÁBOVÁ Helena, Ing. – takto já si to také myslím. 
Opravdu já nechci zpochybňovat, nebo nechci, aby lidé platili 1 400,-Kč nebo i vícero. Já v tom cítím 
to, nebo sama za sebe jakože mám vnitřní rozpor v tom, že všechny ceny jsme doposud dávali, byly 
cena obvyklá podle znaleckého posudku plus DPH, tentokrát ne. To je nyní nějaký můj vnitřní pro-
blém. Starosta – nemáš ho. PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. – můžu na to odpovědět? My nestano-
vujeme cenu, ale vyvolávací cenu do aukce. V aukci se určí mnohem lépe než z posudku, cena, za 
kterou jsou lidi ochotni dát. My dáme tu nejobvyklejší cenu z obvyklých, protože si to ti lidé vyberou 
v aukcích. LANG Petr, Mgr. – my jsme to přece odůvodňovali. Chceme, aby tady lidé bydleli, stavěli 
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a tím nám přispívali jakoby ze státního rozpočtu. Tam dáme cenu normální a nikdo to nepořídí, tak už 
z nich nebudeme nic mít a bude nás to stát jenom peníze. To odůvodnění je dostačující, že ten rozdíl 
není až takový. Kdybychom to prodávali za 200,-Kč, tak by to mohl někdo napadat, že nám přece ne-
vyváží tu ztrátu. Že to máme o 100 až 300,-Kč levnější, tak ten přínos do pokladny v průběhu několika 
let jasně lepší. Místostarosta – souhlasím s tímto odůvodnění. My ty pozemky neprodáváme pro zisk, 
ale proto, abychom nabídli občanům, zájemcům bydlet v Moravském Krumlově. To zdůvodnění se na 
ten katastr dá dát. KOCÁBOVÁ Helena, Ing. – já opravdu chci, aby to nebylo drahé, ale já tam cítím 
to zdůvodnění, že bych možná ráda, kdyby to tam bylo. Místostarosta – to tam musíme dát, jinak by 
nám to ani katastr nezapsal. Ten projekt by neschválil, kdyby tam toto zdůvodněno nebylo. Pokud se 
cena liší. KOCÁBOVÁ Helena, Ing. – je to tak, ve smlouvě se podepisuje, že prodávající prohlašuje, 
že se jedná o cenu obvyklou. Starosta - my jsme se bavili o ceně, když jsme začínali zcela vážně uva-
žovat, že by ty pozemky neměly přesáhnout cenu 800,-Kč. Ve chvíli, kdy jsme dostali ten posudek. 
Pro mě to bylo velmi, velmi a osobně jsem si to sám zdůvodňoval. V této chvíli si myslím, že ta cena 
je relevantní, je odpovídající. Myslím si, že se všichni můžeme podívat všem Krumlovským do očí a 
sami na sebe do zrcadla, protože nikoho neokrádáme a neprodáváme lacino. Myslím si, že jsme našli 
zlatou střední cestu. Je to velký problém, je tady deset lidí, deset různých názorů. Myslím, že jsme se 
k tomu postavili velmi zodpovědně, jeden vedle druhého. ZIEGLER Bořivoj, Mgr. - mohu se ještě 
zeptat. Má tam tedy být v tom případě smlouva o budoucí kupní smlouvě? Protože nakonec v té 
smlouvě, ten kdo vyhraje tu aukci, může ta cena vyšplhat na 1 200,-Kč + DPH. Takže jestli by to ne-
mělo být jenom na prodej pozemků v lokalitě Novosady. Starosta - v této chvíli bych si nedovolil 
zacházet do nějakých právních. Proč je to smlouva o budoucí smlouvě? My neprodáváme pole, ale 
budeme prodávat zasíťované pozemky. V této chvíli ty zasíťované pozemky. ZIEGLER Bořivoj, 
Mgr. - tam nebude ta. Starosta - já ti rozumím, ale nejde o tu cenu, za kterou my to teď vysoutěžíme, 
ale v jaké podobě budeme předávat ten pozemek. My se zavazujeme, ty nám Franto Nováku, dáš tolik 
peněz za pozemek, který sis vybral, a my ti za to za určitou dobu dáme zasíťovaný pozemek. To nejde 
udělat smlouvu, ale musí to být smlouva o smlouvě budoucí. My mu předáme ten zasíťovaný poze-
mek. LANG Petr, Mgr. - v té budoucí kupní smlouvě je uvedena cena 1 000,-Kč/m2. Starosta - ne-
bude, v té smlouvě o smlouvě budoucí bude ta cena, kterou vysoutěží a toto je cena 1 000,-Kč za kte-
rou bude vypočítána cena, za kterou budeme tento pozemek nabízet. Tzn., bude to 856 m2, každý po-
zemek je trošičku jiný a vyvolávací cena bude 856 x 1 000. LANG Vladimír, Ing. - to je chyba 
1 200,-Kč musí být, včetně DPH. Starosta - samozřejmě. KOCÁBOVÁ Helena, Ing. - v té smlouvě, 
pokud jste si ji četli dobře, je napsáno. Cena včetně DPH. LANG Vladimír, Ing. - jistě. KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing. - takže tím pádem to máme vyřešeno. PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. - podle 
toho kdy bude aukce. KOCÁBOVÁ Helena, Ing. - prostě je to cena včetně DPH. Místostarosta - pan 
Lang asi jenom naráží na ten návrh usnesení. Já bych ty návrhy usnesení oddělil. LANG Petr, Mgr. – 
ano o to my šlo. Tady to splývá do jednoho. Budoucí kupní smlouva bude 1 000,-Kč + DPH, aby to 
tady nesplynulo do jednoho. JELÍNEK Milan, Ing. - rozdělit ten návrh. Starosta - ještě jednou. Pane 
tajemníku, může to tak být a Ing. Florianová také kontroluje. Zastupitelstvo města schvaluje předlože-
ný návrh smlouvy o budoucí kupní smlouvě na prodej pozemků v lokalitě Novosady. Druhý návrh 
usnesení zní - Zastupitelstvo města stanovuje vyvolávací cenu na ele. aukci prodeje pozemků 
v lokalitě Novosady, a to ve výši 1 000,-Kč/m2 (k ceně bude připočtena příslušná sazba DPH). PRO-
CHÁZKA Pavel, Ing., MSc. - můžu teďka, my jsme řešili cenu a neřešili jsme podmínky k té kupní 
smlouvě. Jenom pár připomínek z toho, co jsme tady minule projednávali. Některé věci se tam neob-
jevily. Starosta - pan tajemník má tyto návrhy poznamenány. Nyní tedy ještě ke změně jednotlivých 
věcí k té smlouvě. PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. - chtěl bych se zeptat, z jakého důvodu tady 
bude vůbec nějaká úschova, že by se někdo bál dát městu na účet přímo peníze. Pro ty lidi to bude 
několik tisíc vydaných za úschovu navíc a myslím, že nebudou mít problém, aby se peníze složily 
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dřív. Když stejně první část, je tam psána, že první se bude skládat na účet městu. To je jedna věc a 
nevím, proč by nedali druhou a proč by se do toho měla míchat úschovna. Další věcí je zřízení před-
kupního práva. Řešili jsme tady alternativu s nějakou pokutou pro ty, co by nedostali od banky úvěr, 
tak jak se to stalo nyní v Polánce. Neřešilo se to rok, ale abychom na to byli připraveni. Nikde ani ře-
šené v tom nebylo. A potom třeba to předkupní právo, tady je psaný, že se bude vztahovat i na dědice 
atd. to už podle mě není spekulace, ale nechtěl bych být v roli toho zastupitele, který tady bude říkat, 
že já požaduji to předkupní právo po dědicovi, kterému umřela, předpokládám docela mladá máma, 
nebo něco takového. To si myslím, že bych odtud vyhodil. Zásadní je to alternování toho předkupního 
práva nějakou pokutou a potom si myslím, že je zbytečná nějaká úschova. Pokud ji bude někdo vyža-
dovat, tak ať si ji zaplatí a sám ji dodá. KOCÁBOVÁ Helena, Ing. - mohu i já? Hned první článek 
preambule, druhý odstavec. K takto uvedeným pozemkům zbuduje Město Moravský Krumlov na své 
náklady přípojky k inženýrským sítím a příjezdovou komunikaci. Myslím si, že tam zbuduje inženýr-
ské sítě. Nemělo by to tam být takto správněji? A včetně přípojek. Starosta - text smlouvy nebo návrh 
této smlouvy o budoucí kupní smlouvě máme k dispozici potřetí. Ve chvíli, kdy třikrát prošel připo-
mínkováním, tak bych se do takového slovíčkaření nepouštěl. S tím, že si myslím, že Mgr. Palátová 
má toto ošetřené. Zásadnější připomínka je ta, co říkal pan Procházka. Sděluješ, že bys vypustil 
úschovnu peněz, zadruhé říkáš, že by se do smlouvy mělo zařadit, trest za to, že se zruší svoji účast. 
PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. - alternativa proti tomu předkupnímu právu, že by nepostavili, ale 
dál to prodávali. Je to to samé a zabrání to spekulaci a nebude to dělat problém bance. Starosta - a ta 
třetí připomínka byla? PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. - to už bylo s tím dědicem. To už je jenom 
detail. Starosta - pan tajemník má vše. Pozor jsou tady čtyři připomínky, s kterými se v této chvíli 
musíme vypořádat. V této chvíli budeme muset schválit cenu, ale zase budeme muset předložit návrh 
smlouvy. Ještě tedy jednou v lednu. Pokud k tomu máte připomínky, tak byl bych rád, kdybyste si to 
přečetli, ti kdo to nečetli. PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. - přesně toto jsme řešili. Starosta - při-
pomínky byly dány a kdo to ještě nepřečetl, aby se s tím seznámil, a poprosím ho o to, aby připomínky 
zaslal. Předložíme to paní magistře k dopracování, tady tyto čtyři připomínky a následně schválíme 
návrh textu v smlouvě o budoucí kupní smlouvě na jednání zastupitelstva města pouze k tomuto bodu, 
kdy budeme schvalovat veškeré věci k ceně pozemku. Souhlasíte všichni s takovýmto postupem? Za-
stupitelé - ano.  LANG Vladimír, Ing. - souhlasím a chtěl bych Pavla podpořit, protože my jsme o 
tom rozhodli předtím, že nebude žádná úschova. Ne třeba dvě splátky, že kdo na. Starosta - my jsme. 
Já se nechci přít. Mám pocit, že jsme všechny připomínky vypořádali, takové, které tady byly. PRO-
CHÁZKA Pavel, Ing., MSc. - to je jedno. Starosta - já za ně poděkuji s tím, že stanovený termín 
bude v druhé polovině ledna. Bude minimální počet bodů, a bude především k odsouhlasení smlouvy, 
celkový cen té mapy a veškerých podmínek k elektronické aukci. V této chvíli je hlasovatelný pouze 
první návrh zastupitelstvo města stanovuje.  
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města stanovuje vyvolávací cenu na ele. aukci prodeje pozemků v lokalitě No-
vosady, a to ve výši 1 000,-Kč/m2 (k ceně bude připočtena příslušná sazba DPH). 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 18 – JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Ire-
na, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, 
Mgr., LANG Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PRO-
CHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 
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Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
Starosta - poprosím Ing. Florianovu, Ing. Stejskalovu a pan tajemníka zítra na poradě vedoucích od-
borů musíme toto dořešit. A pan Mgr. Juránek, všichni jsme si znamenali, tak aby nevznikly nějaké 
další nejasnosti. Místostarosta - je návrh nějaké výše té pokuty? PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. - 
dal bych to procentuálně, třeba 20%. Myslím, že to je dostatečné.  
 
 
 
13.   Návrh na předání majetku města do správy k vlastnímu hospodářskému využití pro příspěvkovou  
        organizaci Služby města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
 
 
Starosta – představuje materiál. 

 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje předání majetku do správy k vlastnímu hospodářskému využití 
pro příspěvkovou organizaci Služby města Moravský Krumlov v celkové pořizovací ceně  
1 485 210,87 Kč. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 18 – JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Ire-
na, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, 
Mgr., LANG Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PRO-
CHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
 
Starosta - nyní si dovolím spojit projednávání bodu 14, 15, 16 a 17 do jednoho projednání. Přičemž 
rozhodujeme o podaných požadavcích žadatelů o zahrnutí záměru do návrhu územního plánu města 
Moravský Krumlov. Přičemž u dvou žadatelů je neschválit zahrnutí a u dalších dvou schválit. Popro-
sím Ing. Šťastného o krátké vysvětlení proč dva ano a dva ne. Ing. Petr Šťastný, vedoucí odboru 
výstavby a územního plánování (dále jen OVÚP) - v současnosti je návrh územního plánu zpraco-
vaný. Urbanistické středisko, konkrétně pan arch. Navrátil vše má hotovo, projekty jsou zpracovány - 
grafické výkresy, textová zpráva, nějaké ty propočty a máme tam nové zábory, nějaké odůvodnění a 
další věci. Nyní jak jsem psal v té důvodové zprávě, probíhá posouzení SEA a Natura 2000, to už ne-
dělá Urbanistické středisko samo. Toto by mělo probíhat do konce ledna. Proto jsem také psal, že ve 
dvou případech problém nenastane, ve dvou, protože už je pozdě. Jedná se o to, že u těch dvou žádostí 
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dojde k záboru zemědělské půdy a tím by se to všechno vracelo zpět. Pan projektant Navrátil by ty 
zábory, co už tam jsou… Je to odůvodněný, jsou tam propočty a už by se to muselo všechno vracet 
minimálně o dva měsíce zpět. Což si myslíme, že nemá cenu, žádost podali pozdě. Maximálně to řešit 
v budoucnu v nějakých dalších změnách. V této fázi je to opravdu již pozdě. Další dvě změny, tak ti 
měli jen takovou „kosmetickou úpravu“. SEA a Natura 2000 řeší zastavitelnou plochu, zastavěnou 
plochu, nový zábor, takže když vyhovíme těmto dvou novým požadavkům, tak u jejich parcel změní-
me oranžovou na červenou, tak to není problém. Tady, i když to podali pozdě, tak jsem radě předložil 
materiál, že nás to nijak neovlivní, abychom jim mohli vyjít vstříc.  U žadatele je ten pozemek ve 
starém územním plánu jako občanská vybavenost a už tak není využíváno. Toto opravdu problém ne-
ní, ale ty dva pozemky, kde dochází k záboru, tak je to už opravdu pozdě. Navíc jak jsem psal tu Po-
lánku, tak jsem to spočítal, tak tam máme ještě 5 ha nezastavěné plochy, které jsou z minulých změn 
navrženy na zastavění. Přibližně 4,5 ha je naproti hřbitovu a já si myslím, že bude velký problém, aby-
chom obhájili ty stávající plochy. Bude to velký problém, protože během příštího roku začne to úřed-
nické kolečko a krajský úřad se už těší na ty naše zábory. Bude se tam asi hodně škrtat a budeme 
muset asi hodně bojovat. Pan starosta i pan místostarosta ví, jak jsme museli hodně bojovat o ty No-
vosady. Bylo to náročné, takže navíc i kdybychom vyhověli žadateli a žadatelce, tak by nám asi ani 
Krajský úřad nevyhověl, protože máme všude plno starých navržených pozemků, proč přidáváte nové, 
když ty staré nemáte ještě zastavěné. To je také ten důvod, proč tady dva schvalujeme a dva už bohu-
žel neschvalujeme. Jinak bych tedy ještě řekl, když už mám slovo. Do konce ledna by se měla zpraco-
vávat do posouzení Natura 2000 a SEA, a potom by měla v lednu nebo v únoru svolat pracovní schůz-
ku, kde přijde Urbanistické středisko pan arch. Navrátil, paní inženýrka z firmy LED a oni Vám tady 
předloží návrh jak je zpracovaný, abyste viděli, v jaké podobě ho vypustíme do toho úřednického svě-
ta. Očekáváme velký boj s Krajským úřadem, odborem životního prostředí, který chrání tu zeměděl-
skou půdu. Takže bude určitě ještě jedna schůzka, abyste viděli návrh. Starosta - děkuji. 
 
 
14.    Rozhodnutí o podaném požadavku žadatelky na zahrnutí jejího záměru do návrhu územní plánu  
         Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
          
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města jako kompetentní orgán dle ustanovení § 6 odst. 5, písm. a), zákona č. 
183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu, (stavební zákon), v platném znění, ne-
schvaluje zahrnutí záměru žadatelky, do návrhu územního plánu Moravský Krumlov.  
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 18 – JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Ire-
na, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, 
Mgr., LANG Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PRO-
CHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
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15.    Rozhodnutí o podaném požadavku žadatele na zahrnutí jeho záměru do návrhu územní plánu  
         Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
          
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města jako kompetentní orgán dle ustanovení § 6 odst. 5, písm. a), zákona č. 
183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu, (stavební zákon), v platném znění, schva-
luje zahrnutí záměru žadatele, do návrhu územního plánu Moravský Krumlov. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 18 – JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Ire-
na, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, 
Mgr., LANG Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PRO-
CHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
16.     Rozhodnutí o podaném požadavku žadatele na zahrnutí jeho záměru do návrhu  
          územní plánu Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
          
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města jako kompetentní orgán dle ustanovení § 6 odst. 5, písm. a), zákona č. 
183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu, (stavební zákon), v platném znění, schva-
luje zahrnutí záměru žadatele, do návrhu územního plánu Moravský Krumlov. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 18 – JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Ire-
na, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, 
Mgr., LANG Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PRO-
CHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
17.    Rozhodnutí o podaném požadavku žadatele na zahrnutí jeho záměru do návrhu územní plánu  
         Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města jako kompetentní orgán dle ustanovení § 6 odst. 5, písm. a), zákona č. 
183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu, (stavební zákon), v platném znění, ne-
schvaluje zahrnutí záměru žadatele, do návrhu územního plánu Moravský Krumlov. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 18 – JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Ire-
na, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, 
Mgr., LANG Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PRO-
CHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
18.    Dodávky energií pro rok 2018 – předkládá Mgr. Zdeněk Juránek, místostarosta města 
 

Místostarosta – z velké části pouze informativní materiál jakým způsobem se podařilo zařídit do-
dávky energií na rok 2018. Jsou tam minimální rozdíly nebo respektive u plynu jsou minimální. U 
té elektřiny se přes současného dodavatele podařilo zajistit zajímavou cenu oproti ceně na burze. 
Jenom pro informaci kolik nás to stálo s obcí Blatničkou, tak je to nějakých 5 900,- Kč město Mo-
ravský Krumlov a 7 223,-Kč Služby města Moravský Krumlov (dále jen SmMK). Mám tady faktu-
ry od obce Blatnička, takže nějakých dohromady 13 100,- Kč nás stálo vy soutěženi  nové dodava-
tele, kterými se staly pro energii CENTROPOL ENERGY, a.s. a pro plyn Pražská plynárenská, a.s. 
To je jedna část materiál informativní, abyste věděli. Ta druhá část, řešení pohledávek vůči Energii 
pod kontrolou, je trošku složitější, protože jsme do insolvenčního řízení přihlásili dvě pohledávky 
města a SmMK za pokutu od Úřadu pro hospodářskou soutěže, kterou jsme dostali 2 x po 
180 000,-Kč. Náš uchazeč o dodávky Amper Market, stejně jako insolvenční správce označil tyto 
pohledávky, že nejsou do insolvenčního řízení přípustné. Teď je na nás, jestli budeme trvat na tom, 
že to do toho insolvenčního chceme zapojit či nikoliv. Já tady mám soupis majetku i celkový sou-
pis pohledávek Energii pod kontrolou, kde je nepopřeno 162 miliónů korun a dle soupisu majetko-
vé podstaty ze dne 28. 9. 2017 bylo nalezeno 4 631 000,-Kč na účtech společnosti Energii pod 
kontrolou. Samozřejmě je otázka, jestli se vůči tomuto popření pohledávek máme bránit či nemá-
me. Proto je tento materiál k dispozici a máte ten materiál, co mám já. Jestli má cenu se kvůli ta-
kovéto malé částce dál soudit. Na druhou stranu bych to asi ještě udělal a uvidíme, jakým způso-
bem to bude postupovat dál. Když se tam přihlásíme a v té insolvenci to zůstane, tak insolvenční 
správce má povinnost to nějakým způsobem řešit dál. Jinak bychom to museli řešit dál my. Takže 
jen rozhodnutí pro Vás, že to došlo až 29. listopadu a Rada města je až příští týden a je potřeba to 
středy, čtvrtka tohoto týdne se rozhodnout, jestli tu žalobu podat na uznání těch pohledávek, tak je 
to předloženo zde do zastupitelstva. PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. - co nás ta žaloba bude 
stát? Místostarosta - budou to pouze náklady našeho právního zastoupení, takže v řádech jednotek 
tisíc korun. Na druhou stranu, pokud bychom to prohráli, tak můžeme platit právníka i insolvenč-
ního správce. PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. - není to tak, že pokud nám to popře, že musíme 
dát část té popřené pohledávky? Místostarosta - to jsem ověřoval a Mgr. Palátová říkala, že niko-
liv. Můžeme to pro jistotu ještě jednou prověřit, já jsem se na to již ptal. Tam je, kdo se aktivně 
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účastní insolvenčního řízení, kdybychom byli ve věřitelském výboru nebo něco podobného. Když 
budeme řešit znovu zařazení té pohledávky do podstaty, tak nikoliv. Prověřím to ještě. LANG Pe-
tr, Mgr. - jestli bychom to řešili jako fyzické osoby nebo firmy, tak bychom žádnou takovou žalo-
bu nepodnikali, ale jak tady řekla Ing. Kocábová už předtím, tak aby nám pak někdo neomlátil o 
hlavu, že se nechováme jako řádný hospodář. Nevím, jak bychom tady toto obhajovali. Říct, víte, 
my jsme si mysleli, že. Nevím, jestli si můžeme odmítnout a nežalovat. Místostarosta - na druhou 
stranu víme ten soupis majetkové podstaty. ZPĚVÁK Josef - s tím souvisí moje otázka. Je nějaká 
šance to vyhrát nebo prohrát. Místostarosta - nevím, nemám to procento. KOCÁBOVÁ Helena, 
Ing. - já si jenom myslím, že tu pohledávku za tu pokutu, kdo jste si přečetl, to rozhodnutí nebo 
nějaké popření té pohledávky tím soudem, tak je evidentní, že tohle to nemáme šanci vyhrát. Když 
si to tady přečtete, tak je to jasné. Tu druhou pohledávku předpokládám vůbec ne. Tu první, ta se 
na nás vůbec nedostane. Nevím, lze-li to oddělit.  Místostarosta - lze to oddělit, oni nám nepopřeli 
část té pohledávky za dodávky energie, to je jasné. Tam nám to nepopřeli, tam to běží v rámci in-
solvenčního řízení, jsou tam ty dvě sporné pohledávky, těch 180 000,-Kč, které jsme tam přihlásili. 
Na druhou stranu pod těmi smlouvami je podepsána Energie pod kontrolou v zastoupení pana 
Tejma. Ano, je to v rozhodnutí Úřadu pro hospodářskou soutěž, my jsme s ním nebojovali. Ne-
chtěli jsme vynakládat další soudní poplatky za další řízení s Úřadem pro hospodářskou soutěž, ale 
je to názor jednoho člena, který nás má ve velké oblibě. Tajemník - jestli do toho mohu vstoupit, 
tak bych osvětlil za co ta pokuta je. Pokuta je v rámci toho, že my jsme v rámci naší jistoty toho 
vztahu s naším dodavatelem Energie Pro žádali úřad, který je na to tady zřízen, instituciálně 
v tomto státě. Aby zjistila a prověřil, zda je ta smlouva sepsána řádně a zda ta smlouva nepodléhá 
nějakému dodatečnému výběrovému řízení na dodavatele energií. My jsme chtěli odpověď ano, ne 
a místo toho jsme dostali od instituce pokutu. Tento stát je postaven na úplně něčem jiném a obce 
jako takové se mají, kde obrátit. Když požádáte úřad, ten který nás má na starosti, tyhle ty různé 
prodejce, tak ty neměli zájem, ty nic nevysvětlili. Když jsme požádali Hospodářskou soutěž, tak 
místo toho, aby chytli pod krkem firmu, která za nás si vlastně svým stanoviskem rozšířila to naše 
Pověření k podpisu smlouvy, a my jsme chtěli pouze na rok a oni nám to podepsali na čtyři roky a 
tím pádem je to úplně jinak než to bylo. My jsme za to dostali pokutu. Ta pokuta byla stanovena na 
200 000,-Kč, pro nás i pro SmMK. A to v takové výši, aby nás to a to cituji, citelně postihlo. Když 
jsme se proti tomu bránili odvoláním, což je vlastně ten, který to vydává, a donese to rozhodnutí 
svému nadřízenému, ten řekl, že 200 000,-Kč je moc, tak Vám dáme 180 000,-Kč. Toto je to co by 
měli poslanci řešit, aby tyto instituce pomáhali tam, kde mají a ne, postihovali někoho za to, že ně-
jaká firma rozšířila své pravomoci bez našeho souhlasu, jsme dostali pokutu.  

 
Odchod - KOŠÍČEK Jan, Mgr. - 16:48 hodin 
 
LANG Petr, Mgr. - není možnost odvolání na správní soud? Tajemník - jak se chcete obrátit na 
správní soud, když ta pokuta tím rozhodnutím toho nadřízeného dotyčného úředníka byla pravomocná. 
Stejně byste ji musel zaplatit a pak to řešit nějakým. Zastupitelé - aspoň tak. Tajemník - no, ale. Oni 
to vypočetli na čtyři roky a ještě násobili, naši potřebu krát čtyři. Ani jsme toho tolik nezískali, jako 
jsme dostali pokutu. Řešíme tady věci, které za nás rozhodne jiný úředník. PROCHÁZKA Pavel, 
Ing., MSc. - asi nejdůležitější věc, jestli vyhrajeme nebo ne, tak hrajeme o nějakých 150 000,-Kč, kte-
ré jsme schopni z toho insolvenčního řízení vyrazit. Pokud je tam 160 miliónů pohledávek a je tam 5 
miliónů k rozdělení, tak je to 150 000,-Kč na ty naše 3 %. Má cenu se o to soudit? Starosta - je potře-
ba zvážit.  Peníze, které vynaložíme do soudní pře, soudní poplatky budou další náklady, které nám 
vzniknou při celkovém reálném zhodnocení dané situace. Buď se přihlásíme s vědomím toho, že sice 
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dodržujeme zákon nebo tady takovouto nějakou úmluvu, na druhé straně víme, že ty peníze vyhodíme 
z okna. Budou to řádově jednotky tisíc. Místostarosta - stejný subjekt říká, že ví, kam ty peníze zmi-
zely v rámci insolvenčního řízení a že je schopen je navrátit do majetkové podstaty. Teď je tam cca 5 
miliónů, časem tam nějaké můžou vzniknout, ale to teď nevíme. Starosta - že je pošle. Místostarosta 
- já bych, v této chvíli ty náklady nebudou až tak vysoké.  Starosta - na základě této informace navrh-
nu schválení se přihlásit do této pohledávky. Pokud tato informace zazněla, tak je potřeba na ni reago-
vat. Tajemník - tady je na Vás, abyste rozhodli. Na straně jedné, jako řádný hospodář do toho půjdu, 
že nemáte pokryty veškeré pohledávky a jako správný hospodář do toho nejít, že je to zbytečná věc. 
LANG Petr, Mgr. - ještě jeden dotaz. Odkud je čerpána ta informace, že se to někdy vrátí? To je ně-
jaká oficiální informace. Místostarosta - ano. Oficiální informace z probíhajícího insolvenčního říze-
ní. Já to sleduji a setkání těch věřitelů, tam ty informace zaznívají a jak jsou reálné, já nevím. LANG 
Petr, Mgr. - od koho, ale? Místostarosta - zaznívají od toho, kdo nám popřel pohledávku.  
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci o výběru dodavatelů a cenách dodávek energií 
na rok 2018 pro město Moravský Krumlov a jeho příspěvkové organizace.  
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje podání žalob na určení pravosti, výše nebo pořadí přihlášených 
pohledávek v insolvenčním řízení dlužníka Energii pod kontrolou, o.p.s. vedeným pod spisovou 
značkou KSBR 40 INS 26075/2016. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 17 – JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Ire-
na, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladi-
mír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, 
TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
19.    Zpráva o činnosti Redakční rady MK novin – předkládá Mgr. Květoslava Kotková 
 
Mgr. Květoslava Kotková - ta zpráva působí takovým formální dojmem, ale fakt je, že se za tím 
skrývá několika denní práce. Mám k tomu jen takové dvě věci. V letošním roce se fakt zlepšili infor-
mace z Městského úřadu do krumlovských novin, což jste mohli sami postřehnout. Možná ještě Vy 
jako zastupitelé můžete nabádat občany, aby tam občas přispěli nějakým svým názorem. Na příštím 
zastupitelstvu, možná na tom dalším předložíme vyúčtování krumlovských novin, abyste měli přehled, 
v jakých financích se pohybujeme. To zpracovává Městské kulturní středisko. Spíš Vy se zeptejte, 
jestli Vás něco zajímá. Starosta - děkuji redakční radě a děkuji za jejich kvalitu.  
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci o činnosti Redakční rady MK novin. 
 
 
 
20.    Zpráva o činnosti Výboru pro výchovu a vzdělávání – předkládá Mgr. Květoslava Kotková 
 
 
Mgr. Květoslava Kotková - tady spíš, jestli Vy se chcete na něco zeptat.  
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci o činnosti Výboru pro výchovu a vzdělávání. 
 
 
 
21.  Služby města Moravský Krumlov – předkládá Jiří Čemerka, ředitel SmMK 
 
Jiří Čemerka – představuje materiál.  
 
1.   Prodej stavebních pozemků na ul. Luční v Polánce 
Zastupitelstvo města dne 25. 9. 2017 schválilo vyhlášení VI. kola prodeje stavebních pozemků na ul. 
Luční v Polánce pro výstavbu rodinných domů. Do 20.11.2017 byl zveřejněn záměr na prodej pozem-
ků a to par.č. 582/114 o výměře 979 m2, par.č. 582/115 o výměře 979 m2, par.č. 582/116 o výměře 
979 m2, par.č. 582/117 o výměře 979 m2 a par.č. 582/118 o výměře 979 m2, vše druh pozemku orná 
půda, vedené na LV 10001 v k.ú. Polánka u Mor. Krumlova, obec Mor. Krumlov za minimální nabíd-
kovou cenu 500,-Kč/m2, ke které bude připočtena příslušná sazba DPH. Termín podání nabídek byl do 
20. 11. 2017. Byly doručeny čtyři nabídky. Během zveřejnění záměru došlo k zápisu věcného břemene 
zřizování a provozování vedení na výše uvedených pozemcích. Vklad byl proveden 9. 11. 2017. KO-
CÁBOVÁ Helena, Ing. -  já jsem se chtěla zeptat, on pan žadatel asi poslal žádost pak dodatečně, že 
žádá zastupitelstvo města o souhlas s vytvořením zástavního práva na ten pozemek. Chtěla jsem se 
dnes dovolat paní Mgr. Palátové, ale nedovolala jsem se. Myslím si, že ta smlouva s panem žadatelem 
bude asi trochu jinak, vzhledem k tomu, že tam je ta zástava. Jiří Čemerka, ředitel SmMK - jde o to, 
že materiály se měly dát do čtvrtka. Ještě jsme čekali na smlouvy od paní Mgr. Palátové. 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemku par.č. 582/114 o výměře 979 m2, druh pozemku 
orná půda, vedený na LV 10001 v k.ú. Polánka u Mor. Krumlova, obec Mor. Krumlov za cenu 
dle nabídky 501,-Kč/m2 + DPH, tj. 593 480,-Kč žadateli a pověřuje starostu podpisem kupní 
smlouvy v předloženém znění. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 17 - JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Ire-
na, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladi-
mír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
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MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, 
TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemku par.č. 582/116 o výměře 979 m2, druh pozemku 
orná půda, vedený na LV 10001 v k.ú. Polánka u Mor. Krumlova, obec Mor. Krumlov za cenu 
dle nabídky 500,-Kč/m2 + DPH, tj. 592 295,-Kč žadatelům, který bude zapsaný do vlastnictví 
rovným dílem, tj. ½  a pověřuje starostu podpisem kupní smlouvy v předloženém znění. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 17 - JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Ire-
na, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladi-
mír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, 
TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemku par.č. 582/117 o výměře 979 m2, druh pozemku 
orná půda, vedený na LV 10001 v k.ú. Polánka u Mor. Krumlova, obec Mor. Krumlov za cenu 
dle nabídky 500,-Kč/m2 + DPH, tj. 592 295,-Kč žadateli a pověřuje starostu podpisem kupní 
smlouvy v upraveném znění. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 17 - JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Ire-
na, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladi-
mír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, 
TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemku par.č. 582/118 o výměře 979 m2, druh pozemku 
orná půda, vedený na LV 10001 v k.ú. Polánka u Mor. Krumlova, obec Mor. Krumlov za cenu 
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dle nabídky 500,-Kč/m2 + DPH, tj. 592 295,-Kč do SJM a pověřuje starostu podpisem kupní 
smlouvy v předloženém znění. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 17 - JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Ire-
na, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladi-
mír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, 
TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje převod majetku a to pozemku par.č. 582/114 o výměře 979 m2, 
par.č. 582/116 o výměře 979 m2, par.č. 582/117 o výměře 979 m2 a par.č. 582/118 o výměře 979 
m2, vše druh pozemku orná půda, vedené na LV 10001 v k.ú. Polánka u Mor. Krumlova, obec 
Mor. Krumlov z evidence SmMK do evidence majetku města. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 17 - JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Ire-
na, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladi-
mír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, 
TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   
      Zdrželi se: 0  
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje vyhlášení VII. kola prodeje stavebního pozemku na ul. Luční 
v Polánce pro výstavbu rodinného domu a to par.č. 582/115 o výměře 979 m2, druh pozemku 
orná půda, vedený na LV 10001 v k.ú. Polánka u Mor. Krumlova, obec Mor. Krumlov za mini-
mální nabídkovou cenu 500,-Kč/m2, ke které bude připočtena příslušná sazba DPH. Na pozem-
ku je zapsané věcné břemeno zřizování a provozování vedení. Záměr města prodat uvedený po-
zemek bude zveřejněn dle Pravidel pro realizaci prodeje stavebních míst na ul. Luční v Polánce, 
která byla schválena na 6. zasedání Zastupitelstva města dne 7. 9. 2015 a upravena na 15. zase-
dání dne 31. 10. 2016. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 17 - JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Ire-
na, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladi-
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mír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, 
TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
PROCHÁZKA Martin, Ing. - mohu se jenom zeptat. To nejsou všechny pozemky, tam je ještě tako-
vý přívěsek k té hlavní silnici. Starosta - to budeme zasíťovat v pravý čas. Místostarosta - chtěl jsem 
to jen doplnit. Dnes mi volal další zájemce o ten poslední pozemek v Polánce. Takže je předpoklad, že 
se v blízké budoucnosti podaří prodat všechny pozemky. Pak nastane ta otázka. Starosta - v pravý čas. 
 

2.    Pozemky 
Spol. E.ON žádá o prodej nově vzniklého pozemku par.č. 3483/108 o výměře 25 m2, jak je uvedeno 
v geomet. plánu č. 2794-224/2017, který vyhotovil OGIS s.r.o.. Pozemek par.č. 3483/108 byl oddělen 
z pozemku par.č. 3483/105 o celkové výměře 21176 m2, druh pozemku – orná půda, vedený na LV 
10001 pro obec a k.ú. Mor. Krumlov. Rada města doporučila zastupitelstvu města schválit prodej části 
pozemku po předložení geometrického plánu, který pozemek oddělí a znaleckého posudku, který sta-
noví cenu obvyklou, ke které bude připočtena příslušná sazba DPH. Znalecký posudek č. 6835-166-
2017, který vyhotovil Ing. Antonín Faltýnek neurčil cenu obvyklou (viz. znalecký posudek strana č.7). 
Cena byla stanovena ve výši 443,08,-Kč/m2, což činí cenu prodávaného pozemku po zaokrouhlení 
celkem 11 080,-Kč. 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemku par.č. 3483/108 o výměře 25 m2 vzniklém dle 
geomet. plánu č. 2794-224/2017, který byl oddělen z pozemku par.č. 3483/105 o celkové výměře 
21176 m2, druh pozemku – orná půda, vedený na LV 10001 pro obec a k.ú. Mor. Krumlov za 
cenu 11 080,-Kč + DPH, tj. celkem 13 407,-Kč spol. E.ON Česká republika, s.r.o., F. A. Gerstne-
ra 2151/6, 370 01 České Budějovice.  
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 17 – JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Ire-
na, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladi-
mír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, 
TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje převod majetku a to nově vzniklého pozemku par.č. 3483/108 o 
výměře 25 m2, druh pozemku – orná půda, vedený na LV 10001 pro obec a k.ú. Mor. Krumlov 
z evidence SmMK do evidence majetku města. 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 17 -  JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Ire-
na, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladi-
mír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, 
TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
3.   Žádost o výmaz předkupního práva 
Spol. OSP, spol. s.r.o. se stala na základě kupní smlouvy a smlouvy o zřízení předkupního práva ze 
dne 20.8.2012 vlastníkem pozemků par.č. 1330/2 a par.č. 1330/3 v k.ú. Mor. Krumlov, za účelem vý-
stavby bytového domu. Od té doby došlo ke sloučení parcel a vznikl tak pozemek par.č. 1330/2, na 
kterém byl postaven bytový dům. Spol. OSP nechalo tento dům rozčlenit na jednotlivé rozestavěné 
jednotky označenými čísly 1, 2, 3, 4, 101, 102, 103, 104, 105, 106, 107, 108, 109, 110, 111, 112, 113, 
114, 115, 116, 117, 118, 119, 120, 201, 202, 203, 204, 205, 206, 207, 208, 209, 210, 211, 212, 213, 
214, 215, 216, 217, 218, 219, 220, ke kterým se nyní váže předkupní právo. Přestože bylo předkupní 
právo zřízeno na dobu určitou do doby, než nabude právní moci rozhodnutí o kolaudaci stavby byto-
vého domu postaveného na pozemku p.č. 1330/2, k.ú. Moravský Krumlov, spol. OSP žádá 
s předstihem o výmaz předkupního práva váznoucího na všech jednotkách, tedy v době, kdy doposud 
nedošlo ke splnění podmínky, s níž je spojen zánik předkupního práva, jak bylo toto ujednáno v pů-
vodní smlouvě o zřízení předkupního práva. Tato žádost o předčasný zánik předkupního práva je žada-
telem odůvodněna konstatováním, že stavba bytového domu je po stránce stavební dokončená a žada-
teli není známa žádná překážka bránící kolaudaci. Žadatel současně poukázal na společný zájem obou 
smluvních stran urychlit proces kolaudace, výmazu předkupních práv váznoucích na bytech, uzavření 
kupních smluv na byty, převod vlastnického práva k bytům na kupující a předání bytů do užívání ku-
pujícím. Uvedenou dohodou dojde ke zjednodušení a urychlení celého procesu nabytí vlastnického 
práva jednotlivými zájemci o koupi. Rada města doporučuje zastupitelstvu města schválit výmaz před-
kupního práva k rozestavěným jednotkám označenými čísly 1, 2, 3, 4, 101, 102, 103, 104, 105, 106, 
107, 108, 109, 110, 111, 112, 113, 114, 115, 116, 117, 118, 119, 120, 201, 202, 203, 204, 205, 206, 
207, 208, 209, 210, 211, 212, 213, 214, 215, 216, 217, 218, 219, 220, zapsané na LV 4688, které jsou 
vymezeny na pozemku par.č. 1330/2 vedeném na LV 4687 ve vlastnictví OSP, spol. s r.o., Okružní 
394, 67201 Moravský Krumlov. 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje výmaz předkupního práva k rozestavěným jednotkám označe-
nými čísly 1, 2, 3, 4, 101, 102, 103, 104, 105, 106, 107, 108, 109, 110, 111, 112, 113, 114, 115, 116, 
117, 118, 119, 120, 201, 202, 203, 204, 205, 206, 207, 208, 209, 210, 211, 212, 213, 214, 215, 216, 
217, 218, 219, 220, zapsané na LV 4688, které jsou vymezeny na pozemku par.č. 1330/2 vedeném 
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na LV 4687 ve vlastnictví OSP, spol. s r.o., Okružní 394, 67201 Moravský Krumlov a pověřuje 
starostu podpisem příslušných dokumentů. 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 17 – JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Ire-
na, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladi-
mír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, 
TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   
      Zdrželi se: 0  
 
 
4.  Bezúplatný převod pozemku 
Dne 27. 4. 2011 uzavřel Pozemkový fond ČR, nyní Státní pozemkový úřad a Město Moravský 
Krumlov smlouvu o bezúplatném převodu pozemku, za účelem možné výstavby RD. Na základě této 
smlouvy se Město Mor. Krumlov stalo vlastníkem pozemku par.č. 1710/120 v k.ú. Mor. Krumlov. 
Z důvodu změny v územním plánu č. 9  Města Mor. Krumlov byl pozemek vyjmut z plochy pro byd-
lení a zařazen do využití zemědělské půdy. Tímto došlo k porušení podmínky ve smlouvě o bezúplat-
ném převodu pozemku čl. IV., odst. 2) a pozemek musí být navrácen zpět do vlastnictví. V současné 
době je zveřejněný záměr bezúplatného převodu a převod pozemku bude předložen k projednání na 
nejbližším zasedání zastupitelstva města. Rada města vzala na vědomí informaci o zveřejněném zámě-
ru a následném postupu s vrácením pozemku par.č 1710/120 v k.ú. Mor. Krumlov. KOCÁBOVÁ He-
lena, Ing. - já se jenom zeptám, to je pozemek, který bude v rámci až té další etapy stavební nebo vů-
bec? Místostarosta - je to pozemek, který se vlastně vyčleňoval z územního plánu, v té 9, jak byly ty 
boje na kraji ohledně toho, že máme moc zastavitelných pozemků. Tento pozemek je někde pod dozi-
metrickou stanicí a není navazující na Novosady, na stávající zasíťované pozemky. Je to tím, že nám 
kdysi byly převedeny zdarma.  
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje bezúplatný převod pozemku par.č. 1710/120 v k.ú. Mor. 
Krumlov z majetku Města Mor. Krumlov do majetku Státního pozemkového úřadu, Husinecká 
1024/11a, 130 00 Praha 3 - Žižkov a pověřuje starostu podpisem Smlouvy o bezúplatném převo-
du pozemku v předloženém znění. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 17 – JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Ire-
na, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladi-
mír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, 
TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
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5.  Žádost o souhlas s vytvořením zástavního práva 
Žadatel žádá o souhlas s vytvořením zástavního práva ve prospěch České spořitelny, a.s. na koupi po-
zemku par.č. 582/117 v k.ú. Polánka u Mor. Krumlova. Zástavní právo je třeba k částečnému financo-
vání kupovaného pozemku hypotékou od České spořitelny, a.s. 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje zástavní právo ve prospěch České spořitelny, a.s. na kupovaný 
pozemek par.č. 582/117 v k.ú. Polánka u Mor. Krumlova a pověřuje starostu podpisem přísluš-
ných dokumentů. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 17 – JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Ire-
na, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladi-
mír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., LAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
22.   Korespondence – předkládá Ing. Pavel Vavřina, tajemník MěÚ 
 
a)    Žádost o projednání změny OZV města č. 2/2016, o nočním klidu - předkládá Ing. Pavel Vavři- 
        na, tajemník MěÚ 
 
Tajemník - co k tomu mám říci, je to napsané.  Je to chvilečka, co jsem Vám tady říkal, že mi z toho 
děláte. KOČÍ Irena - salátové vydání. Tajemník - to ne, ale v obráceném duchu.  Pořád se tam něco 
přihazuje a já jsem tady minule horlil na žádost Ing. Martina Procházky, že to není automaticky, že to 
není sámoška, aby se tady každé zastupitelstvo schvalovalo doplnění té vyhlášky. Říkal jsem o tradič-
ních akcích, že ta vyhláška má reflektovat na ty vaše tradiční městské akce, aby byla podpora kultury a 
tady „ mě napadli“ naši ochránci hasiči, že potřebují doplnit další dvě věci do vyhlášky. Nemíním se 
nad tím pozastavovat a nechávám to plně ve vaší gesci. Toto je moje stanovisko a co rozhodnete, to 
tam bude. PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. - starostovi narozeniny? Starosta - pokus o vtip. Ta-
jemník - všichni víte, že ta vyhláška je na výjimky podle zákona, aby ten noční klid byl zachovaný. 
Takže v té vyhlášce určujete výjimečné akce, na které neplatí ten přísný zákaz o nočním klidu. Staros-
ta - já samozřejmě vnímám ten podtón, ale vzhledem k tomu, že budou probíhat v roce 2018 120. vý-
ročí založení hasičského záchranného sboru v Rakšicích, tak bych se přikláněl k tomu, abychom toto 
doplnili do vyhlášky. KOCÁBOVÁ Helena, Ing. - následně budou pokračovat v těch soutěžích? Sta-
rosta - budou. KOCÁBOVÁ Helena, Ing. - není to na jeden rok, ale na všechny následující, takže to 
není nic mimořádného.  
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Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města ukládá tajemníkovi úřadu aktualizovat OZV č. 2/2016, o nočním klidu a 
předložit změnovou vyhlášku na příští jednání ZM.  
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 17 – JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Ire-
na, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladi-
mír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, 
TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
 
 
23.   Různé – předkládá Ing. Pavel Vavřina, tajemník MěÚ 
 
K dnešnímu dni nebyly dodány žádné materiály do bodu Různé. 
 
 
 
24.   Diskuze  
 

Starosta - v rámci diskuze v rychlosti akce, které se nějakým způsobem blíží k ukončení nebo 
probíhají. Čili příprava k projektu Na Kačence - zasíťování v této lokalitě byly podepsány 
smlouvy, s tím, že je pravomocné územní rozhodnutí a je zahájeno stavební povolení. V příštím 
roce budeme realizovat Cyklostezku kolem Týnského rybníka, kdy bylo vypsáno výběrové řízení a 
termín je do 13. 12. 2017. Střecha zámeckého zahradnictví je již hotová.  Kaple sv. Panny Marie u 
Mariánské studánky bude řešena na jaře příštího roku, její celková oprava. Zadávací dokumentace 
na opravu „Klášterky“ nebo dostavby byla zaslána na CRR ke schválení, následně bude zveřejně-
na. Obdobně byla vypsána výzva na získání dotací na ul. Znojemská na záliv u Pekárny Ivanka, tak 
abychom opravili tu cestu, přičemž ke zvýšení bezpečnosti dopravy se blíží k nějakému závěru ge-
nerel dopravy plus příprava k projektové dokumentaci na opravu některých ulic, budete s ním 
v brzké době seznámeni. Tam se musí vyřešit, velký problém bude křižovatka U Blondýny, kdy 
autobus zastavuje v naprosto nevhodné pozici. Bude velmi komplikované řešení té situace. Dotace 
MŠMT na hřiště s umělým povrchem pro vnitřní město, zatím nemáme žádné vyrozumění 
z MŠMT a vzhledem k tomu, že je konec roku, tak nepředpokládám, že bychom byli úspěšní. Bu-
deme se muset pobavit, co dále. Rekonstrukce zámku - ráno máme v 8 hodin poradu, byla již zpra-
cována zadávací dokumentace pro provedení stavby. Budeme ji do konce týdne zveřejňovat. No-
vosady, o těch jsme se dne velmi pobavili. Děkuji za rekonstrukci hřbitova v Rakšicích, ten vypadá 
velmi hezky a akce již byla ukončena včetně fakturace. Přičemž hřbitov v Rokytné, byl vybrán 
zhotovitel projektové dokumentace na opravu areálu hřbitova. Obdobně hasička, práci provádí Po-
zemní stavby, tak byl dopsán dodatek, tak aby byla hasička opravena. Městský kamerový dohlížecí 
systém bude předán. Zpracování webových stránek města řeší pan místostarosta, přičemž byl vy-
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brán zhotovitel WEBHAUS. Rekonstrukce budovy v Polánce mateřské školy byl vybrán Ing. Ža-
lud na zpracování investičního záměru. Informace o drobné opravě bude z regenerace městských 
památkových zón na výměnu dlažby v Knížecím domě. Bude připravena výzva na akci Sportem 
kolem Krumlova, kde probíhají jednání s panem Vojtěchem Jelínkem. Další informace, máte na 
stole smlouvu o nájmu pozemků na rockový festival ROCK HEART, tak jak byla uzavřena na dal-
ší roky. Tolik z mé strany. ZIEGLER Bořivoj, Mgr. - já jenom takovou krátkou poznámku. Tím, 
že byl dnes schválen rozpočet, tak bude vyvěšený program finanční podpory, obecné zásady a 
obecné zásady jednotlivých oblastí VFP. Tam se měnila jedna věc, povinnost podávat projekt 
v elektronické podobě, kromě listinné i elektronickou podobu jsme tam zadali. Takže projekty by 
se měly podávat paní Čubové e-mailem, flash diskem či CD, a v listinné podobě na podatelnu. Zí-
tra to bude vyvěšeno a jsou na to tři měsíce do 12. března 2018. ZPĚVÁK Josef - já bych se chtěl 
zeptat, máme nějakou OZV na používání pyrotechniky mimo silvestra a tak. Starosta - my máme 
upravenou pyrotechniku na sportovištích. Tak, že bychom upravili na Silvestra pyrotechniku, tak 
to nemáme. Nic takového. ZPĚVÁK Josef - mě se jedná o to, že se používají ohňostroje, když má 
někdo narozeniny a většinou to je na tom Křepelčím vrchu ohňostroje pěti minutové. Já se při-
mlouvám za zvířátka především, ti tím trpí. Jestli by nebylo možné, pravdu to jsou ohňostroje, mají 
na to peníze. Starosta - rozumím tomu, co říkáte, pane Zpěvák. Já poprosím pana tajemníka, aby 
si to zapsal. Města to již upravují, probereme to na jednání Rady města a předložíme návrh nějaké-
ho. Občanka - já jsem se chtěla jenom zeptat, Smíšený pěvecký sbor zažádal o změnu položkové-
ho rozpočtu dotace, jestli to bylo schváleno. Starosta - ano, to bylo schváleno. Občanka - dobře, 
děkuji. Starosta - Rada města to schválila na minulém jednání s tím, že probíhá teď podpis a ově-
řování Usnesení. Toto je administrativní úkon, který bude proveden. LANG Vladimír, Ing. - je-
nom krátce, nepotřebuji to vědět hned. Ptají se lidé, kdy se začne opravovat to vnitřní zařízení ki-
na, jestli za rok, za dva. Starosta -  já rozumím tomu dotazu. Chtěli jsme podat žádost na spolu-
práci Města Moravský Krumlov a Trenčianských Teplic v rámci tohoto projektu Výměnné pobyty 
a tím to vnitřní kino opravili. Ta žádost z administrativních chyb, které nebyly z naší strany, nebyla 
podána a bude podána teď v lednu 2018. Měl by být vyhlášen ten dotační titul nyní v lednu. Pokud 
bude vyhlášen, tak se do něj přihlásíme, a pokusíme se, tu sokolovnu, co nejdříve opravit. Tam se 
v této chvíli bez těch dotací v tomto směru nepohneme. Ty projekty jsou dané, mrzí mě to, že je 
kino zavřené, ale v této chvíli se nejsme schopni pohnout. PROCHÁZKA Martin, Ing. - když te-
da jsou tady nakousnuty dotace. V jednom zápisu z Rady bylo zjištění možnosti dotace na tu naši 
školku v Polánce, jestli už se podařilo něco zjistit. Starosta - tam jsou dvě varianty, o kterých jsme 
se bavili. Jedna je zřízení dětské skupiny, druhá je zřízení provozu mateřské školy - odloučené pra-
coviště s tím, že o tom bude jednat Zastupitelstvo města, které na základě investičního záměru roz-
hodne o dalším postupu. Vážení kolegové, vzhledem k tomu, že. Chtěl bych Vám z celého srdce 
poděkovat a to poděkoval za velmi nestandartní kolegiální přístup, který máte k řešení problémů, a 
ohromně si vážím toho, že na Zastupitelstvu řešíme problémy a neřešíme lidi. Dříve to tak nebýva-
lo a je to z Vaší strany velmi čestné, zodpovědné a já za Vaši práci, kterou odvádíte pro toto město, 
velmi děkuji. Užijte si krásné Vánoce, požehnané Vánoce a v lednu se těším na další spolupráci, 
roce 2018. Přeji všechno dobré a ať se Vám daří. Neshledanou.   

 

 
25.   Usnesení   
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26.    Závěr 

 
Pan starosta ukončil jednání v: 18:20 hodin 
  
 
 
Zapisovatelé:   
 
        ………………………………….. 
                                Jana Nahodilová 
 
 
 
 
        ………………………………….. 
                             Ing. Pavel Vavřina 
 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu: 
 
        ………………………………….. 

           Mgr. Jan Košíček 
 
 
 
 
…………………………………..   

                                                                                                    Ing. František Šlapanský 
 
 
 
 
V Moravském Krumlově, dne 11. 12. 2017 
 
 
 
 
 
  …………………………………..    ………………………………….. 

Mgr. Zdeněk Juránek                           Mgr. Tomáš Třetina   
místostarosta města Moravský Krumlov                              starosta města Moravský Krumlov  


